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Manavgat’ta 60 bin dekar alan ağaçlandırıldı

Manavgat’ta 3 yıl önce çıkan ve 10 gün süren cumhuriyet ta-
rihinin en büyük yangınında 7 kişi ölmüş ve çok sayıda hay-

van telef olmuştu. Büyük afette binden fazla konut zarar 
görmüş ve 60 bin dekar orman kül olmuştu. O günden bu 

yana bölgeye 5 milyondan fazla ağaç dikildi. 

KÜLLERİNDEN 
DOĞDU

                                        

n MANAVGAT’TA 28 Temmuz 2021’de başlayan, 
bir gün sonra Akseki’de çıkan rüzgârın etkisiyle 
Gündoğmuş, İbradı, Alanya ilçelerine de yayılan 
cumhuriyet tarihinin en büyük orman yangınında;  
7 kişi öldü, çok sayıda hayvan telef oldu. 10 gün 
devam eden yangında 60 bin hektarlık ormanlık 
alan kül oldu. Bölgeye 5 milyon 170 bin fidan 
dikildi. 153 bin ton tohum toprakla buluştu. 

n BÜYÜK felaketin üçüncü yıl dönümünde Sivri 
Dağı’na giden Antalya Valisi Hulusi Şahin, “Bugün 
geldiğimiz noktada 60 bin dekar alan yeşermiş du-
rumda. Bölgenin cehennemden yeniden uyandığını 
gördük. Burada adeta bir mucize yaratıldı. Hızla 
coğrafya kendini toparlıyor. Tüm noktalarda çalış-
malar devam ediyor. 900’ün üzerinde ev yapıldı. 
100 evin inşaatı devam ediyor.” dedi. n 4’TE  

 

MİLYONLARCA FİDAN DİKİLDİ ADETA BİR MUCİZE YARATILDI  

HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

TURİSTLER İÇİN
ANTALYA TURU

n MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, 20’ye yakın seyahat acentasının 
sahibi ve yöneticileriyle bir araya gelerek 
turizmi konuştu. Uysal, Muratpaşa Beledi-
yesi olarak Antalya şehir turlarının dünya 
pazarında yerini alması için güvence ver-
meye hazır olduklarını söyledi. n 8’DE 

                    

n KADIN Yok-
sulluğunun Ne-
denlerinin Araştı-
rılması Önergesi 
hakkında konuşma 
yapan CHP Antalya 
Milletvekili Aliye 
Coşar, “Kayıtsız ve 
güvencesiz kadın 
istihdamının önüne 
geçilmeli, kadın 
istihdamı artırılma-
lıdır.” dedi. n 4’TE 

KADIN İŞÇİLERİN 
GÜVENCESİ YOK

n ANTALYA 
Ticaret ve Sa-
nayi Odası (ATSO) 
Yönetim Kurulu Başkanlığına, oy 
birliğiyle Yusuf Hacısüleyman 
seçildi. Başkan yardımcılığına da 
Hakan Pakalın getirildi. n 4’TE 

ATSO’NUN 
YENİ BAŞKANI 
SEÇİLDİ

n PROF. Dr. İbrahim Atmaca, “Ulaşım 
sorunlarının acil çözümü için gerek iktidar 
gerekse muhalefet milletvekillerimizin güç 
birliği içerisinde hareket ederek karar alıcı 
mekanizmayı zorlayıcı bir şekilde adımlar 
atmalarını beklemekteyiz.” dedi.  n 5’TE 

 

ULAŞIM KÖRDÜĞÜM
MAKİNA Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şubesi, adeta 
bir kördüğüm haline elen trafik sorunuyla ilgili rapor hazır-
ladı. Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, raporu açıkladı.  

                    İŞBİRLİĞİ İLE ÇÖZÜLEBİLİR 

n ANTALYA Otobüsçüler Esnaf 
ve Sanatkârlar Odası Başkanı 
Yasin Arslan, vatandaşların toplu 
ulaşımda bunalmaması için halk 
otobüslerinin klima bakımlarını 
yaptırdıklarını söyledi. n 5’TE 
 

KLİMALAR SAĞLAM 

n KONYAALTI’NDA erişilebilirlik 
belgesi alan park sayısı, Antalya Aile ve 
Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü’nün Kon-
yaaltı Belediyesi Özgecan Aslan Parkı’na 
da erişilebilirlik belgesi vermesiyle 14’e 
yükseldi. n HABERI 8’DE 

ENGELLİ DOSTU
İLÇE KONYAALTI

n SOYADI öğre-
nilemeyen Serkan 

isimli kişi, 9. 
kattaki evinin bal-
konundan eşyaları 
attı. Sonra da da-
iresini yakmaya 

çalıştı. Mahallede 
dehşet saçan 

öfkeli adam, özel 
operasyonla yaka-

landı. n 3’TE  

Balkondan 
DEHŞET 
SAÇTI

n KEPEZ Belediyesi’nin İş Sağlığı ve 
Güvenliği Kurul Toplantısı’nda iş güven-
liğinin tercih değil, zorunluluk olduğuna 
dikkat çekildi. n HABERİ 4’TE 

Kepez’de öncelik 
personel güvenliği

BELEDİYE GÜVENCE VERECEK
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Muğla Fethiye ilçesinde 
yaşayan Sudenaz Kızıl-
ca’ya, 6 yaşına geldi-
ğinde doğuştan böbrek 

yetmezliği teşhisi konuldu. Böbrek 
fonksiyonunun yüzde 50’ye kadar 
düşmesi üzerine İzmir’e sevk edilen 
Kızılca, 2012 yılında İzmir Tepecik 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde 
idrar yollarından böbreklere kaçak 
olduğu tespit edilince hemen ameliyat 
edildi. Tedavisine çok geç kalındığı 
için İzmir’de 4 yıl kadar hastalığı takip 
edilen Sudenaz Kızılca, Muğla Sıtkı 
Koçman Üniversitesi’ne sevk edildi. 
2016’dan 2022 yılına kadar Muğla Sıtkı 
Koçman Üniversitesi’nde tedavisi süren 
Kızılca’nın sağlık durumunun gün 
geçtikçe kötüye gitmesi üzerine nakil 
olması gerektiği ifade edilerek, Akdeniz 
Üniversitesi Hastanesi’ne gönderildi. 
Akdeniz Üniversitesi Prof. Dr. Tuncer 
Karpuzoğlu Organ Nakli Enstitüsü’nde 
kadavradan böbrek nakli için sıraya gi-
ren Sudenaz Kızılca’ya, böbrek çalışma 
değerinin yüzde 14’e düşmesi üzerine 
acil diyalize girmesi ve ardından nakil 
olması gerektiği belirtildi. Nakil olmak 
için lise eğitiminin bitmesini bekleyen 
Kızılca, okul bitince karnesini alamadan 
27 Haziran’da annesinden nakledilen 
böbrekle yaşama tutundu.

ANNESİNDEN NAKİL OLDU
Akdeniz Üniversitesi Hastanesi Çocuk 
Nefroloji Bölümünde tedavisi tamamla-
nan Sudenaz Kızılca, böbrek yetmezliği 
nedeniyle yaşadığı sıkıntıları anlattı. 

Kızılca, “Bebeklikten böbrek rahatsızlı-
ğım vardı. Fethiye’de fark edemediler. 
6 yaşında İzmir’e gittim. Orada teşhis 
konuldu. Böbrek ameliyatı oldum. Böb-
reğimdeki kaçağı kapattılar. Düzenli 
ilaçla yüzde 50 çalışan böbreğimi götür-
meye çalıştılar. Akdeniz Üniversitesi’ne 
geldiğimde böbreğim yüzde 14 çalışı-
yordu. Naklin son aşamasına geldim. 
Diyalize alınacaktım, alınmadım. Lise 
eğitimimin bitmesini bekledim. Lise bi-
tince direkt nakil oldum. Zorlu bir süreç 
geçirdim. 6 yaşında çocuk olduğum için 
çok sayıda ilaç kullanıyordum. Çok zor-

lanarak, ağlayarak ilaçlarımı içiyordum. 
6 yaşıma kadar çocukluğum kabus gibi 
geçmişti. İştahsızlık, yemek yememe 
gibi durumlarım vardı. Çok zayıftım. 
Şimdi bundan sonra inşallah daha iyi 
olacağım” ifadelerini kullandı.

HEMŞİRELİĞE DEVAM EDECEK 
Böbrek naklinden başta korktuğunu 
söyleyen Kızılca, “Annem böbreğini 
vereceğini söyledi. Annem doğurduğun-
da ilk canını bana vermişti. İkinci canını 
17 yaşımda bir daha verdi. Ben nakil-
den çok korkmuştum ama korkulacak 

bir şey yokmuş. Olduktan sonra herkese 
Allah yardım ediyor. Organ bağışı yap-
malarını istiyorum. Her bir can, ilerde 
çocuklarınıza can olabilir. O yüzden 
bağış yapın” diye konuştu.Hemşire ol-
mak istediğini aktaran Sudenaz Kızılca, 
“Liseyi hemşire olarak bitirdim. Bu 
süreçte çok acı çektim. Bundan sonra 
başkalarına can olabilmek için hemşi-
relikte devam etmek istiyorum. Allah 
izin verirse üniversiteden sonra inşallah 
hemşire olmak istiyorum” dedi.

HİÇ DÜŞÜNMEDEN BAĞIŞLADIM 
Seray Kızılca ise kızı Sudenaz’ın 
bebekliğinden beri böbrek rahatsızlığı 
çektiğini belirterek, “Bebeklikte hep 
ateşlenirdi. Ateşlendiği zaman hasta-
neye götürürdüm. Boğaz enfeksiyonu 
deyip antibiyotik tedavisi yapıp geri çe-
virirlerdi. 6 yaşından sonra bir şeylerin 
farkına vardım, halsiz kalmaya başladı. 
Başka bir hastaneye götürdüm. İzmir, 
Denizli veya Antalya’ya gitmemiz ge-
rektiğini söylediler. İzmir’e gittik, orada 
kapalı bir ameliyat oldu. 

Böbreklerde yüzde 15 açıklık kaldı, 
dediler ona da ilaç tedavisi uygulama-
ları gerektiğini söylediler ama ilaç teda-
visi uygulansa da böbrek hasar gördüğü 
için sonunda nakil olması gerektiğini 
belirttiler. Nakli ötelemiş olduk. 17 ya-
şına kadar iyi bir süreç geçirmedik. Her 
gün hastanelerdeydik. 17 yaşında en 
son raddeye geldi. Antalya’da da nakil 
olmamız önerildi. Ben de hiç düşün-
meden böbreğimi verdim” ifadelerini 
kullandı.  n DHA 

ANNEDEN KIZA 
BÖBREK BAĞIŞI
Doğuştan böbrek yetmezliği rahatsızlığı olan Sudenaz Kızılca (17), annesi Se-
ray Kızılca'nın (40) bağışladığı böbrekle yaşama tutundu. Annesinin kendisine 
ikinci kez can verdiğini belirten Sudenaz, hemşire olmak istediğini söyledi.

ANTALYA’NIN tarihine ışık tutan 
Hadrian Kapısı’nın, gelecek nesillere 
daha sağlıklı bir şekilde ulaşabilmesi 
için gerçekleştirilen çalışmalar, Yİ-
KOB’a bağlı 
uzman ekipler 
tarafından 
titizlikle yürü-
tülüyor. Eserin 
korunarak 
gelecek nesillere 
aktarılması için 
üzerinde çıkan 
bitkilerin, toz ve 
egzozdan kay-
naklı kirliliğin 
temizlenmesi 
için çalışma 
başlatıldı. Çalış-
mayla motifle-
rin, desenlerin 

üzerinde uzun yıllarda oluşan kirlilikten 
temizlenerek daha görünür hale getiril-
mesi, siyahlaşan bölümlerin de renginin 
aydınlatılması hedefleniyor. Antalya Va-

liliği Yatırım İzleme Ve Koordinasyon 
Başkanlığı (YİKOB) tarafından İhlas 
Haber Ajansı’na yapılan açıklamada, 
yapı çevresinde temizlik çalışmasına 
başlandığı kaydedildi. 

BÜTÜN OLARAK ELE ALINACAK 
  “Şu an temizlik çalışması yapılıyor, 
iskele kurulumu gerçekleşti ve güven-
lik önlemleri alındı. İlk etapta yapının 
dış etkilere açık olarak devam etmesi 
nedeniyle koruma amaçlı olarak temiz-
lik çalışmalarını yapıp, yapının daha 
dayanıklı olmasını sağlamak amacı-
mız. Şu an yaptığımız işlem, sadece 
kapının temizliği ve kimyasal madde-
lerin taşlara verdiği zararı engellemek. 
Temizlik çalışmaları biter bitmez 
aydınlatma çalışması da gerçekleşecek. 
Restorasyon çalışması bütüncül ele 
alınması gerektiği için süreye ihtiya-

cımız var, tek başına Üçkapılar olarak 
değerlendirildiği zaman doğru bir proje 
ortaya çıkmayacaktır. Yıl içerisinde 
proje çalışmalarına başlıyoruz, ardından 
kapsamlı onarım gerçekleşecek. Sur 
duvarları ile beraber değerlendirilmesi 
için bir proje hazırlanması gerekiyor.” 

  HADRİAN KAPISI (ÜÇKAPILAR) 
  Roma İmparatoru Hadrianus’un 130 
yılında Antalya’yı ziyareti onuruna, 
kenti çevreleyen sur üzerinde inşa 
edilen anıtsal zafer takı Hadrian Kapısı, 
turizm kenti Antalya’nın simge yerleri 
arasında bulunuyor. ‘Üçkapılar’ olarak 
da bilinen kapının alt kısmı, 1959’da 
büyük bir restorasyondan geçirilerek 
aslına uygun hale getirildi. Kapı, kente 
gelen yerli ve yabancı tatilcilerin ziyaret 
edip, fotoğraf çektirdiği yerler arasında 
bulunuyor.  n İHA 

Roma İmparatoru Hadrianus'un 
Antalya'yı ziyareti onuruna, kenti 
çevreleyen sur üzerinde inşa edilen 
Hadrian Kapısı'nda temizlik işlem-
leri başlatıldı. Bu işlemin hemen 
ardından restorasyona başlanacak. 
Antalya'nın sembolü Üçkapılar'da 
aydınlatma çalışması da yapılacak.

ÜÇKAPILAR’DA 
RESTORASYON

KEMER ilçesin-
de aşırı sıcaklar 
nedeniyle sahilde-
ki kumun ısınma-
sı sonucu denize 
ulaşamayan 23 
caretta caretta 
yavrusu, Doğa 
Koruma ve Milli 
Parklar Müdür-
lüğü ekiplerince 
denize ulaştırıldı. 
Antalya’nın Ke-
mer ilçesinde hava sıcaklığının yükselmesi 
ile birlikte kumun aşırı ısınması nedeniyle 
sahilde mahsur kalan 23 adet caretta caret-
ta yavrusu,  Doğa Koruma ve Milli Parklar 
Müdürlüğü ekiplerince muhafaza altına 
alındı. Akşam saatlerinde kumun soğu-
masıyla birlikte ekipler tarafından sahile 
bırakılan deniz kampumbağaları güvenli 
bir şekilde denize ulaştırıldı. n AA 

KAPLUMBAĞA 
OPERASYONU

SOKAKLARDA hurda toplayarak ailenin 
geçimini sağlayan çocuklar sıcaktan buna-
lınca, aslında girilmesi yasak 
olan su havuzunda serin-
lemeye çalıştılar. Etiler 
Mahallesi Mevlana 
Kavşağı'nda bulunan 
süs havuzunda yüzen 
çocuklar, akrobatik 
atlayışlar gerçekleş-
tirdi. Tehlikeye aldırış 
etmeyen çocukların 

herhangi bir yara almaması büyük bir 
şans oldu.  Yabancı uyruklu üç arkadaş, 

içinde aydınlatma ve fıskiye sistemi 
nedeniyle elektrik kaçağı olabilecek 

olan havuzda dakikalarca eğlendi.   
Arkadaşları ile birlikte süs havu-
zunda yüzen Muhammed, ”Hava 
Antalya'da çok sıcak, o yüzden 
her seferinde yüzüyoruz. Hur-
dacılık işi yapıyoruz, işlerimizi 
bitirdikten sonra buraya gelip 

yüzüyoruz ”dedi. n İHA 

FAKİRİN SU PARKI  

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi tara-
fından Korkuteli’de hizmete açılan Çocuk 
Kreşi ve Gündüz Bakımevi ilçenin önemli 
bir eksikliğini giderdi.. Saat 08.30’da kreş-
te eğitime başlayan çocuklar, gün boyunca 
yaş gruplarına göre düzenlenen etkinlik-
lerle keyifli vakit geçirme fırsatı buluyor.
Çocuklar hem eğlenerek hem de gelişimle-
rini desteklemek amacıyla yapılan eğitim 
faaliyetleriyle dolu dolu zaman geçiriyor. 
Yeni dönem için yoğun ilgi gören Büyük-
şehir Belediyesi kreşlerine kayıt yaptırmak 
isteyen vatandaşlar 31 Temmuz tarihine 
kadar www.antalya.bel.tr adresinden ön 
başvurularını yapabilecek.n DHA 

KORKUTELİ’DE  
KREŞ SEVİNCİ

MUĞLA’nın Yatağan ilçesinde kul-
landığı dört tekerlekli motorlu araç ATV 
şarampole devrilen Adem Coşkun (67), 
hayatını kaybetti.Kaza, dün saat 19.30 sı-
ralarında Yatağan’ın Mesken Mahallesi’n-
de meydana geldi. Adem Coşkun, evinden 
tarlasına doğru gittiği sırada kullandığı 
ATV şarampole devrildi. 

Çevredekilerin 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne ihbarıyla olay yerine sağlık ve 
jandarma ekipleri sevk edildi. 

Olay yerinde hayatını kaybettiği belir-
lenen Coşkun’un cenazesi otopsi yapılmak 
üzere Muğla Adli Tıp Kurumu morguna 
kaldırıldı. n  DHA 

ATV’nin sürücüsü 
hayatını kaybetti
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Milli kelimesi kulağa ne 
hoş geliyor değil mi? Milli 
diye işaret edilen insanı 
yüceltiyor, dinleyenlere 
güven veriyor ve çok 
kullanılınca da popüler 
hale geliyorsun. Evet belki 
de en büyük sınavımız. 
Milli kelimesini lügatımıza 
alıp olur olmaz şeylere 
çok kullanarak suistimale 
mahal veriyoruz. 
Cumhuriyetimizin 
banisi Aziz Atatürk’ün 
herkesçe bilinen fakat 
politikal manada tatbik 
edilemeyen bir sözü var; 
“Milli Ekonominin Temeli 
Tarımdır”.

Evet ne büyük bir 
söz!Anlamı, derinliği, 
sorumluluğu ve bu millete 
yüklediği manası. Hak 
ettiği yere taşımayı ve hak 
ettiği yerde kullanmayı 
beceremiyoruz. Yeri 
geliyor propaganda 
malzemesi oluyor. Yeri 
geliyor politikada kelime 
olarak satılıyor. Bu kadar 
çok mana yükleyen bir 
kelimeyi bir de tarımla 
ilişkilendirdiğinizde ayrı 
bir çerçeve çiziyorsunuz. 
İnsan yaşamının devamı 
için olmazsa olmaz 
diyebileceğimiz unsur 
tarımdır. Makro ve mikro 
ölçekte yüce yaradan’ 
ın yeraltı ve yerüstüne 
güzelliklerini bahşettiği 
bu coğrafyada milli tarım 
yapamamanın izahı yoktur. 

Kendimde bir Ziraat 
Mühendisi olarak bugüne 
kadar bu sektörün 
nicelikleri ve niteliklerini 
tahlil etmişimdir. Sonuçlar 
bizi üzüyor, canımızı 
acıtıyor olabilir. Hem 
üreticilerimize hem de 
sektör temsilcilerine ve 
meslek mensuplarına 
şunu söylemişimdir. 
“yakınmayın yekinin”. Yani 
ayağa kalk, yakınma ve 
hareket et! 

Bugüne kadar uygulanan 
politikalar ile ilgili ne 
kadar yakınıyorsak 

artık çocuklarımız ve 
ulusumuzun devamı 
için yekinme vakti. 
Biz bir yandan siyaset 
ve bürokrasi mahareti 
ve marifetiyle şehri 
imar ederken, neslin 
ihyasını kaçırdık. Sağlıklı 
besleyemediğiniz, tohum, 
gübre, ilaç vb. üretimde 
girdiler açısından 
dışa bağımlı olmadan 
üretim yapamadığınız 

sürece neslin ihyasından 
bahsetmek mümkün 
olmayacaktır.  Milli tarım 
işte bu kısımda devreye 
girecektir. Nerede bıçak 
vurduğumuzda buram 
buramkokusu gelen eski 
sebze ve meyvelerimiz. 
Nerede çekirdeğinden 
üretimine devam ettiğimiz 
ürünlerimiz. 

Ham maddenin sizin 
olmadığı hiçbir ürüne ve 
üretim metoduna milli 
diyemezsiniz. Özellikle de 
ham maddenin kullanımını 
çoğaltmadığınız ve 
özendirmediğiniz sürece de 
millileşemezsiniz. Tarımda 
ham maddemiz Ata 
Tohumumuzdur. Bugüne 
kadar ulusal ve uluslararası 
antlaşmalarla ülkemizde 
kullanımı sınırlandırılmış ve 
piyasa koşullarında zayıf 
rekabet gücü dolayısıyla 
da yine kullanımı 
zorlaştırılmıştır. 

“Biz enflasyonla yaşarız, 
yeter ki büyüme olsun” 
merkezi hükümet yönetim 
anlayışının şuan hakim bir 
bakış açısıdır. Gayri safi 
milli hasıladaki tarımsal 
üretimin payı %4.4’tür. 
Ekonomik büyümeyi de 
bu denli düşük yüzdelik 
payla tarım etkilemektedir. 
Demem o ki bir sektöre 
veya mesleğe itibar 
kazandırmadığınız veya 
prestij sağlayamadığınız 
sürece millileşmedeki 
payınızıda, genel bütçe 
ekonomisindeki yerinizide 
büyütemez ve karar verici, 
uygulayıcı politikacıların 
tarıma bakışınıda 
değiştiremezsiniz!

O yüzden Milli Tarım 
istiyorsak, başta 
politikacılar, siyasi ve 
bürokratik erk sahipleri 
ilebu sektörden geçimini 
sağlayanlar, çiftçiler 
ve meslek mensubu 
mühendislere sözüm; 
Herşey için geç olmadan 
YAKINMAYIN ARTIK 
YEKİNİN ! . .

HAKAN HALİM OKUDAN

MİLLİ TARIM, 
MİLLİ EKONOMİ 

DİYORSAK, 
YAKINMAYIN 

YEKİNİN!

Ziraat Mühendisi
Antalya Beşkonaklılar Derneği Başkanı

Kepez Altınova Sinan 
Mahallesi Kaşlılar So-
kak üzerinde bulunan 
bir apartmanın 9’uncu 

katında yalnız yaşadığı öğrenilen 
Serkan isimli şahıs, öğle saatle-
rinde dairesinin balkonundan aşa-
ğıya bazı eşyalar attı. Çevredeki 
vatandaşların ve komşularının 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne haber 
vermesi üzerine olay yerine gelen 
polis ekipleri,  şahsa ulaşmak için 
uzun süre uğraş verdi. Dairenin 
kapısını açmayan ve kendisini 
balkona kilitleyen öfkeli adam, 
ekiplerin tüm çabalarına rağmen 
ikna edilemeyince olay yerine 
Özel Harekât, itfaiye ve sağlık 
ekipleri sevk edildi.

ENDİŞE DOLU 5 SAAT 
Endişe ve korku dolu 5 saatlik 
bekleyişin ardından şahıs ambu-
lansla hastaneye kaldırılırken o 
anları cep telefonu kamerasına 
da yansıdı. Yaşananları anlatan 
Gizem Ölmez isimli vatandaş 
Serkan isimli şahsın yaklaşık bir 
haftadır zaman zaman daire-
sinden aşağıya eşyalar attığını 
belirtti. Ölmez, şahsa annesinin 
vefatının ardından şizofreni teşhi-
si konduğunu belirterek, “Sürekli 
apartmandan bir şeyler atıyordu. 
Polis ekipleri gelip gidiyordu. 
Evde ne varsa atmaya başladı. 
Komşular iyice rahatsız olunca 
bugün intihara kalkıştı. Bir ara 
evi yakmaya çalıştı. Bir süre 
sonra kendisi söndürdü. İtfaiye ve 

polisin geldiğini görünce kendisi-
ni balkona kilitledi” dedi. 

OPERASYON DÜZENLENDİ 
Mahalle sakinleri de meraklı 
gözlerle yaşananları izleyerek cep 

telefonları ile kaydetti. Zaman 
zaman dairenin balkonunda teh-
likeli hareketler yaptığı görülen 
şahıs o anları izleyen vatandaşla-
rın yüreklerini ağızlarına getirdi. 

Vatandaşlar şahsın bir ara daireyi 
yakmaya çalıştığını iddia etti. 
Yaklaşık 5 saatlik uğraş sonun-
da olay yerine gelen ve şahsın 
ablası öğrenilen bir kadın itfaiye 
ekipleri tarafından Özel Harekat 
Polisleri eşliğinde itfaiye aracının 
asansörü ile apartmanın en üst ka-
tına çıkartıldı. Ablasının uğraşları 
ile ikna edilen Serkan isimli şahıs 
vurulan sakinleştirici iğnenin 
ardından Özel Harekat Polisinin 
omzunda apartmandan çıkartıla-
rak kelepçeli olarak ambulansa 
alındı.

ABLASI İKNA ETMEYE ÇALIŞTI
Serkan isimli şahsın kendisini 

balkona kilitlemesinin ardından 
tuhaf hareketler yapmaya başla-
dığın ve zaman zaman demirin 
diğer tarafına geçmeye çalıştığını 
belirten Ölmez, “Ablası itfaiyenin 
merdivenine binip yukarı yanına 
çıktı. 
En son kapıyı kırıp içeri girerek 
sakinleştirici iğne vurdular. Bir 
polis sırtında aşağıya indirdi. 
Birkaç gün öncede hastane-
ye götürülmüş ama oradan da 
kaçmış. O günde yoldan geçen 
bir arkadaş yukardan attığı bir 
malzemeden son anda kurtulmuş. 
Hamle yapmasa kafasına kava-
noz gelecekmiş. Polisler burada 
5-6 saat bekledi. Uzun süre ikna 
etmeye çalıştılar. 
Polisler kapıya gelince kendisini 
balkona kilitliyordu” diyerek o 
anları anlattı. n İHA                                           

BALKONDAN  
DEHŞET SAÇTI
Soyadı öğrenilemeyen Serkan isimli kişi;  Altınova Sinan Mahallesi’nde 9. kattaki evi-
nin balkonundan eşyaları attı, sonra da dairesini yakmaya çalıştı. Mahallede dehşet 
saçan öfkeli adam,  Özel Harekât polisinin de katıldığı bir operasyonla yakalandı.  

Olay, dün saat 20.00 sırala-
rında Finike ilçesi Mağaralı 
Koyu’nda meydana geldi. Ta-
tilini geçirmek için Finike’ye 
gelen Mardin Jandarma Özel 
Harekat Taburu’nda görevli 
Uzman Çavuş Mehmet Olgun, 
yüzmek için eşi ve 2 çocu-
ğuyla Mağaralı Koyu’na gitti. 
Bir süre yüzen Olgun’un su 
üzerinde hareketsiz olduğunu 
görenler, müdahale ederek 
kıyıya çıkardı. İhbar üzerine 
bölgeye jandarma ve Sahil 
Güvenlik ekipleri gelerek, 
Olgun’a ilk müdahaleyi 
yaptı. Daha sonra gelen sağlık 
ekiplerinin müdahalesinin 
ardından Mehmet Olgun, am-
bulansla hastaneye kaldırıldı. 
Olgun, Finike Devlet Hasta-
nesi Acil Servisi’nde yapılan 
müdahaleye rağmen kurta-
rılamadı.Antalya Adli Tıp 

Kurumu’nda sabah saatlerinde 
yapılan otopsinin ardından 
Olgun’un cansız bedeni, ye-
ğenine teslim edildi. Mehmet 

Olgun’un cenazesi, toprağa 
verilmek üzere Batman’ın 
Gerçüş ilçesi Kayapınar köyü-
ne gönderildi. n DHA

UZMAN ÇAVUŞ, 
FİNİKE’DE ÖLDÜ
Finike ilçesine ailesiyle tatile gelen Mardin Jandarma 
Özel Harekat Taburu’nda görevli Uzman Çavuş Meh-
met Olgun (33), yüzmek için girdiği denizde boğuldu.

ANTALYA’da 2 katlı evde altlı üst-
lü yaşayan baba- oğulun evinde, 
yangın çıktı. Evinin yandığını öğ-
renip, pazardan gelen Muharrem 
Senek’i yakınları sakinleştirdi.
Yangın, önceki saat 19.00 sırala-
rında Aksu ilçesine bağlı Pınarlı 
Mahallesi 24029 sokak üzerinde 
bulunan, üst katında Muharrem 
Senek’in, alt katında oğlu Rama-
zan Senek’in oturduğu 2 katlı evin 
üst katında çıktı. Evden duman 
çıktığını fark eden komşuların 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne haber 
vermesi üzerine adrese itfaiye, 

sağlık ve polis ekibi sevk edildi. 

KULLANILAMAZ HALE GELDİ
Muharrem Senek’in yaşadığı 
evde başlayan yangın, itfaiye 
ekiplerinin yaklaşık 1 saatlik 
müdahalesinin ardından alt kata 
sıçramadan söndürüldü. Yangında 
2’nci kat kullanılamaz hale geldi. 
Yangın esnasında pazarda olduğu 
öğrenilen Muharrem Senek, göz-
yaşlarına hakim olamadı.İtfaiyeye 
yangını bildiren Seyit Soysal 
“Yangını fark ettik, komşularımız 
pazara gitmişti. Hemen komşu-
larıma ve itfaiyeye haber verdim. 
Yangının nasıl çıktığını bilmiyo-
rum, içeride tüp varmış. Klima 
yangın esnasında patlamış. Ateş 
her yere sıçradı, ev dökülmeye 
başladı” diye konuştu. Yangının 
çıkış nedeni araştırılıyor. n DHA

Evinin kül oluşunu
yaşlı gözlerle izledi

Manavgat’ta 86 yaşındaki bir kişi tek başına 
yaşadığı virane yapıda ölü olarak bulundu. 
Olay, Antalya’nın Manavgat ilçesi Yukarı Hisar 
Mahallesi 7023 Sokak üzerinde bulunan bir 
ikamette meydana geldi. Irmak 
kenarında bulunan tek katlı 
virane yapıda kanepe üzerinde 
bir kişinin hareketsiz yattığı 
ihbarı üzerine 112 Sağlık ve 
Manavgat Emniyet Müdür-
lüğü’ne bağlı ekipler verilen 
adrese gitti. Olay yerine gelen 

112 Acil Sağlık ekipleri tarafından yapılan 
kontrolde adının İrfan Akovalıer olduğu öğre-
nilen yaşlı adamın hayatını kaybettiği belirlen-
di. Akovalıer’in, uzun süredir virane yapıda tek 

başına yaşadığı öğrenilirken, 86 
yaşındaki yaşlı adamın cenaze-
si, Manavgat Emniyet Müdür-
lüğü Olay Yeri İnceleme ekibi, 
Adli Tabip ve Cumhuriyet Sav-
cısının incelemelerinin ardından 
Antalya Adli Tıp Kurumuna 
gönderildi. n İHA 

KANEPEDE CANSIZ BEDENİ BULUNDU
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Manavgat’ta 28 Temmuz 
2021’de başlayan, bir gün 
sonra Akseki’de çıkan 
rüzgarın etkisiyle Gün-

doğmuş, İbradı, Alanya ilçelerine de 
yayılan cumhuriyet tarihinin en büyük 
orman yangınında;  7 kişi öldü, çok 
sayıda hayvan telef oldu. 10 gün devam 
eden yangında 60 bin hektarlık orman-
lık alan kül oldu. Antalya Orman Bölge 
Müdürlüğü’nün yeşillendirme çalışma-
ları kapsamında 5 milyon 170 bin fidan 
dikildi. 153 bin ton tohum toprakla 
buluştu. 30 bin hektarlık alanda tabii, 
14 bin hektarda suni gençleştirme uygu-
landı. 467 hektar alanda ise endüstriyel 
plantasyon ile ağaçlandırılma yapıldı. 
Yangından zarar gören sahaların tama-
mına yakınında ağaçlandırma çalışma-
ları bitti. 

YAKIN TARİHİN EN BÜYÜK YANGINLARI 
Tarihi yangının yıl dönümünde Antalya 
Valisi Hulusi Şahin, Antalya İl Emni-
yet Müdürü Orhan Çevik, Antalya İl 

Jandarma Komutanı Tuğgeneral Tarım 
Hekimoğlu, Orman Bölge Müdürü Za-
fer Derinci ve şube müdürleri bölgeye 
çıkarma yaptı.  Vali Hulusi Şahin, ağaç-
landırma çalışmalarının tamamlandığı 
alanları ziyaret ederek, kurum müdürle-
rinden bilgi aldı. Ardında ise bölgenin 
zirve noktası olan Tilkiler Mahallesinde 
bulunan Sivri dağındaki yangın gözet-
leme kulesine çıktı.  Burada bir basın 
açıklaması yapan Şahin, “Üç yıl önce 
28 Temmuz tarihinde öğle saatlerinde 
hemen arkamda görmüş olduğunuz 
Yeniköy Mahallesi’nde yangın başladı. 
41 derecenin üzerinde bir sıcaklık vardı. 
Bu bölgenin hiç alışkın olmadığı yüzde 
10 civarında bir rutubet vardı. Ve saatte 
55 kilometrenin üzerinde de bir poyraz 

esiyordu. Yangın fırtınası başladı. 10 
gün içerisinde Akseki’den Gazipaşa’ya 
kadar bu çok geniş coğrafyada 40’ın 
üzerinde yangın çıktı.Türkiye Cumhuri-
yeti tarihinin gördüğü en büyük yangın-
lar serisini Antalya’da yaşadık” dedi. 

5 MİLYON 100 BİN AGAÇ DİKİLDİ
Aradan geçen üç sene zarfında orman 
teşkilatının yaptıklarını anlatan Vali 
Şahin,  “60 bin dekar alanın yarısında 
5.1milyon fidan dikildi. Bugün geldiği-
miz noktada 60 bin dekar alanın tamamı 
yeşermiş durumda. Bölgenin cehen-
nemden yeniden uyandığını gördük. 
Burada adeta bir mucize yaratıldı. Hızla 
coğrafya kendini toparlıyor. Maalesef 
kayıplarımızı geri getiremeyiz ama 

diğer kayıplarımız için devletimiz kısa 
sürede çalışmalarına başladı. Ekip-
lerimiz tüm noktalarında çalışmalara 
devam ediyor. Bu yıl en sıcak mayıs ha-
ziran aylarını yaşadık. Bölgeye 900’ün 
üzerinde ev yapıldı. 100 kadar inşaat 
devam ediyor. Yer sorunlarından dolayı 
gecikmeler yaşandı. Onlar da teslim 
edilecek” ifadelerini kullandı.  
n ERTUĞRUL GÜN 
 

KÜLLERİNDEN 
DOĞDU

Felaketin 3. yıldönümünde 60 bin dekar alan ağaçlandırıldı

Manavgat ilçesin-
de 3 yıl önce çıkan 

cumhuriyet tarihinin 
en büyük yangınında 

7 kişi ölmüş ve çok 
sayıda hayvan telef 

olmuştu. Büyük afet-
te binden fazla konut 

zarar görmüş ve 60 
bin dekar orman kül 

olmuştu. O günden bu 
yana bölgeye 5 mil-
yondan fazla çeşitli 

türlerde ağaç dikildi. 

Manavgat’ta yaşanan yakın tarihin en 
büyük orman yangının üçüncü yıl dönü-
münde bölgede yangın çıktı. Çolaklı 
Mahallesi Süleyman Beyli mevkiinde 
ormanlık alan içerisine dökülen çöp ve 
molozlardan başladığı belirlenen yangı-
na Orman İşletmesi Müdürlüğüne bağ-
lı 8 arasöz, 4 pikap, Antalya Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiyesi Manavgat Birimine 
bağlı 4 itfaiye, Manavgat Belediyesine 
ait su tankeri ve iş makinesi müdahale 
etti. Yangın söndürme çalışmalarına 
jandarmalar ve vatandaşlar da destek 
verdi. Tarım arazilerine ve yerleşim 
yerlerine ulaşmadan söndürülen yan-
gında 4 dönüm kızılçam ormanı zarar 
görürken, ormanlık alan içerisinde bu-
lunan çok sayıda arı kovanı tamamen 
yandı. n DHA 

YILDÖNÜMDE  
YANGIN ÇIKTI

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Yönetim Kurulu Başkanlığı-
na, oy birliğiyle Yusuf Hacısüleyman 
seçildiATSO’dan konuya ilişkin yapı-
lan açıklamada, şu ifadeler yer aldı:
“17 Ekim 2022 tarihinde ATSO Yöne-
tim Kurulu Başkanlığına seçilen ve 19 
Temmuz 2024 tarihinde yaşadığı elim 
bir kaza sonucunda vefat eden Antal-
ya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı merhum Ali Bahar’ın 
aramızdan ayrılışının ardından Yusuf 
Hacısüleyman Yönetim Kurulu 
Başkanı olarak seçilmiştir.Toplantıda, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Boğaçhan Göksu’nun önerisiyle, 
ATSO Yönetim Kurulu Başkanlığı 
için aday gösterilen Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Yusuf Hacısü-
leyman, başka bir adayın çıkmaması 

üzerine yapılan seçim sonucunda 
oy birliğiyle ATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı olarak seçilmiştir.” 

YÖNETİM KURULU ÜYELERİ 
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Ha-
cısüleyman’ın seçilmesiyle, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcılığı görevi-
ne ise Hacısüleyman’ın önerisiyle, 
başka bir adayın çıkmaması üzerine 
gerçekleştirilen seçim sonucunda 
oy birliğiyle Yönetim Kurulu Üyesi 
Hakan Pakalın seçildi.

Seçim, 11 kişilik yönetim kuru-
lunu oluşturan Yusuf Hacısüleyman, 
Boğaçhan Göksu, Hakan Pakalın, 
Murat Totoş, Hatice Öz, Hüseyin Sarı, 
Mustafa Yayla, Mehmet Dikmen, Ali 
Özgür Karagöz, Ahmet Kasapoğlu ve 
Behçet Ülker tarafından yapıldı.” 

n DHA 

 

ATSO’NUN YENİ BAŞKANI 
HACISÜLEYMAN SEÇİLDİ

CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar, 
TBMM’ye verilen Kadın Yoksulluğunun 
Nedenlerinin Araştırılması Önergesi Hak-
kında konuşma yaptı. Coşar, “Kadınlar 
ve erkekler arasında eşitsizliğin en fazla 
olduğu alan çalışma hayatıdır. DİSK-
AR’ın araştırmasına göre kadın işsizliği 
yüzde 33,8’dir, geniş tanımlı kadın işsiz 
sayısının 4 milyondan fazla olduğu görül-
mektedir. Dünya Ekonomik Forumu’nun 
Cinsiyet Eşitsizliği Raporu’nda Türkiye, 
iş gücüne katılımda 146 ülke arasında 
133’üncü sıradadır. TÜİK verilerine göre 
şirketlerde üst düzey ve orta kademe 
yönetici pozisyonlarındaki oran ise 2021 
yılında sadece yüzde 20,7’dir. Ayrıca 
Türkiye’de kadınların toplam istihdam 
içindeki oranı yüzde 26,6 iken kamu istih-
damında kadın oranı yüzde 25’tir. OECD 
ülkelerinde kadınların toplam istihdam 
içindeki oranı yüzde 45,40’tır, kamu sek-
töründe istihdam oranı ise yüzde 57,8’dir. 
Türkiye’de kadınların istihdama katılımı 
OECD ve Avrupa ülkelerinin çoğundan 
az, iş gücüne katılımda dünya ortalaması-
nın altındayız.” dedi. 

KRİZİN MAĞDURU KADINLAR 
Kadın yoksulluğunun temel nedenlerin-
den birinin de kadınların tam zamanlı 
ve güvenceli iş bulamamaları olduğuna 
dikkat çeken Coşar, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Kadınlar hayatın her alanında 
olduğu gibi iş hayatında da ayrımcılığa 
maruz kalıyor. Kadın-erkek arasındaki 
ayrım eşit iş ve eşit ücrette de karşımıza 
çıkmaktadır. Kadın, iş sektöründe aldığı 
ücrette bile ayrımcılığa uğramaktadır. 
Maalesef, eğitimli kadınların işsizlik ora-
nı erkeklere göre daha fazladır.Yirmi iki 
yıllık AKP iktidarı döneminde maalesef 
kadına şiddet ve ayrımcılık gittikçe art-
mıştır. Kadını yok sayan yanlış politika-
ları nedeniyle kadınların güvencesi olan 
İstanbul Sözleşmesi’nden bir gecede çı-
kan ve kadının soyadıyla uğraşan AKP ik-
tidarında kadın yoksulluğu artarak devam 
etmektedir. Ekonomik krizin mağduru 
kadın olmaktadır. Yokluk ve yoksulluğu 
en derinden yaşayan kadınlardır. Kadın 
istihdamını artırmak için daha etkili 
politikalar üretilmelidir. Kadını artık yok 
saymaktan vazgeçin. Çalışma hayatında 
toplumsal cinsiyete dayalı ayrımcılık or-
tadan kaldırılmalı, kayıtsız ve güvencesiz 
kadın istihdamının önüne geçilmeli, kadın 
istihdamı artırılmalıdır.” 
n MEHMET DOĞAN 

KADIN İŞÇİLERİN 
GÜVENCESİ YOK

Kepez Belediyesi’nin İş Sağlığı ve 
Güvenliği Kurul Toplantısı, belediyenin 
meclis salonunda yapıldı.  Kepez Bele-
diye Başkan Yardımcısı Evrim Yalçın 
başkanlığında birim müdürü, şef ve 
personellerin katılımıyla gerçekleşen 
toplantıda, iş güvenliğinin tercih değil, 
zorunluluk olduğuna vurgu yapıldı.  İş 
Sağlığı ve Güvenliği Uzmanı Yavuz Ekiz, 
iş güvenliği kültürünün benimsenmesinin 
hem çalışanlar hem de işverenler için 
hayati önem arz ettiğine dikkat çekti. İş 
güvenliği eğitimlerinin önemine değini-
len toplantıda; eğitimlerin, çalışanların 
riskleri tanıması, doğru ve hızlı müda-
halelerde bulunulmasını sağladığı ifade 
edildi. Toplantıda, çalışan temsilcilerin 
görevleri, yalın çalışma sistemi ve bele-
diye şantiyelerindeki güvenlik konuları 
da ele alındı. Çalışan temsilcilerinin iş 
yerindeki riskleri belirleme, önleme ve 
azaltma konusundaki rolleri üzerinde 
duruldu. Şantiyelerde uygulanan yalın 
çalışma sistemi ile yürüyüş yollarının ve 
çalışma alanlarının ayrılması sayesinde iş 
kazalarının ciddi oranda azaltıldığı bilgisi 
paylaşıldı. Bu sistemin, iş yerlerinde 
düzen ve temizliği sağlayarak güven-
li çalışma ortamları oluşturduğu ifade 
edildi. Ayrıca, iş kazalarının önlenmesin-
de tertip ve düzenin önemine de dikkat 
çekildi.Toplantıya katılan Kepez Belediye 
Başkan Yardımcısı Evrim Yalçın, yapılan 
çalışmalar ve gösterilen özveri için İş 
Sağlığı ve Güvenliği birimine ve birim 
müdürlerine teşekkür etti. Yalçın, Kepez 
Belediyesi olarak çalışanlarının güvenli-
ğini her zaman ön planda tuttuklarını ve 
bu konuda gerekli tüm adımları atmaya 
devam edeceklerini belirtti. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Kepez’de öncelik 
personel güvenliği

Alanya  Payallar Mahallesi’nde 9 Ocak 2020 
tarihinden bugüne kadar ruhsatsız olarak 
hizmet veren ve Alanya Belediyesi tarafın-
dan daha önce 71 kez mühürlenen bir otel 
işletmesinin faaliyetlerine devam etmesi 
üzerine bir kez daha işlem başlatıldı. Otel 
işletmecileri A.Ş.K. ve R.A., Cumhuriyet Baş-
savcılığı tarafından Alanya Eğitim Araştırma 
Hastanesi’nde yapılan sağlık kontrollerinin 
ardından jandarma ekiplerince adliyeye sevk 
edildi. Hakim karşısına çıkan ve daha önce 
birçok kez mühürlenmesine rağmen kaçak 
olarak hizmet vermeye devam eden otelin iki 
işletmecisi adli kontrol şartıyla serbest bırakı-
lırken, haklarında 30 gün süreyle işletmeden 
uzaklaştırma kararı verildi. Alanya Belediyesi 
zabıta ekipleri, emniyet güçleri koordinesinde 
oteli 72. kez mühürledi. 

 KANUNSUZLUĞA ASLA TAVİZ YOK
 Alanya genelinde kaçakla mücadele için yo-
ğun bir şekilde çalıştıklarını belirten Alanya Be-
lediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, “Payallar 
Mahallesi’nde daha önce çoğu kez mühürle-
nen bir otel işletmesi, 72. defa mühürlendi. 
Mühür fekki yapılan işletme sahipleri de mah-
kemeye çıkarak, yargı önünde hesap verdiler. 
Halkımızın takdiri ile göreve geldiğimizden 
beri kaçakla mücadelemize devam ediyoruz. 
Kent genelinde yaptığımız tespitler ve gelen 
şikayetler doğrultusunda hem kaçak hem de 
ruhsatsız yapılara izin vermiyoruz. Kanunsuz-
luğa asla taviz vermeyeceğiz” dedi. n İHA 
 

Alanya’daki bu otel
72. kez mühürlendi   

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Işık Cadde-
si’nin Emek Mahallesi bölümünde başlatılan sıcak asfalt 
uygulamasını yerinde gördü. Bürokratlarıyla beraber 
sıcak asfalt dökülen alanı gezen Başkan Kocagöz,  yak-
laşık 180 santigrat derecedeki asfaltın serimini, sıcak bir 
havada, yapan işçilere, özverili çalışmalarından dolayı te-
şekkür etti. Kocagöz, “Sıcak asfalt çalışmasını başlatarak, 
bu talebi karşıladık. Caddenin 750 metrelik bölümünün 
zarar gören asfaltını 1000 ton sıcak asfaltla yeniliyoruz. 
Kepez’de dönüşüm başladı. Bu dönüşümün örneklerinden 
bir tanesini Emek Mahallesi’nde görüyoruz.  Kepez’imi-
zin mahallelerinde, altyapısı biten yolları sıcak asfaltla 
kaplayacağız.” açıklamasını yaptı.n İHA 

IŞIK CADDESİ’NDE ASFALT DENETİMİ
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MMO Antalya Şubesi 
içerisinde kurulan Şube ve 
Kent Çevre Gündemi Ko-
misyonu tarafından kent 

trafiğiyle ilgili bir rapor hazırlandı. 
Raporda, özellikle çevre yollarının iş-
levini yitirerek, kent içi yola döndüğü, 
bu nedenle yeni çevre yollarının bir an 
önce hayata geçirilmesi gerektiği, her 
yıl milyonlarca turistin geldiği hava-
limanı etrafındaki yolların bir an önce 
tamamlanması gerektiği belirtildi.

TURİZMDE DÖRDÜNCÜ SIRADAYIZ
Antalya’da yaşanan trafik sorununa 
yönelik tüm yetkililere açık çağrıda 
bulunduklarını ifade eden MMO An-
talya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, “Antalya 2 milyonu aşan 
yerleşik nüfusu yanı sıra yılda aldığı 
10 milyonu aşan turist sayısı ile hem 
bir metropol şehir hem de ülkemizin en 
önemli turizm destinasyonudur. Yakın 
zamanda basılı medyada da yoğun 
bir şekilde yayınlanan bir araştırma 
şirketinin raporuna göre Antalya, 2023 
yılında aldığı ziyaretçi sayısı itibariyle 
İstanbul, Londra ve Dubai’ den sonra 
Dünya’ da 4. sırada bulunmaktadır. 
Ancak aynı rapora göre sürdürülebi-
lirlik, turizm performansı gibi birçok 
parametre itibariyle yapılan değerlen-
dirmede turizm altyapısı, sağlık ve 
güvenlik, dünyanın en iyi 20 destinas-
yonu arasında maalesef Antalya’mız 
bulunmamaktadır. Turizm altyapısının 
en önemli birleşenlerinden biri de tabii 
ki o şehrin ulaşım altyapısı ve trafik 
yönetimidir. Bu kapsamda şehir içi ve 
çevre yollarının durumu ile mevcut 
trafik sorunu Antalya için dikkat çekici 
olmaktadır” dedi. 

ÇEVREYOLUNUN SADECE ADI KALDI
Antalyalıların her gün artan trafik 
sıkışıklığından dolayı isyan ettiğini 
ifade eden Atmaca, “Mevcut çevreyol-
ları, çevre yolu özelliğini kaybetmiş, 
adeta şehir içi ulaşım yolu olarak tercih 
edilir hale gelmiştir. Bağlantıları eksik 
ve yetersiz çevre yolları transit araç 
yükü ile birlikte kapasiteyi taşıyamaz 
durumdadır. Çevre yolları arasındaki 
bağlantı kavşakları, projelerinde olduğu 
gibi kesintisiz bir şekilde bağlı değildir. 
Haliyle de bu, kavşaklardaki trafik ışığı 
yoğunluğunu arttıran ve çevre yolların-
da trafiği kilitleyen bir diğer neden ola-
rak göze çarpmaktadır. Bütün bunların 
yanı sıra Antalya’nın turizm nedeniyle 
yüklendiği dinamik bir nüfusunun 
olduğu da unutulmamalıdır. Antalya 
havaalanına inen bir yolcunun şehre 
sirkülâsyonu daha havaalanı çıkışında 
başlayan problemler silsilesi haline 
gelmektedir. Her geçen gün genişleyen-
ce yolcu kapasitesi artan havaalanına 
transferi sağlayan yolların yetersizliği 

ve alternatif yolların üretilememesi 
günden güne havaalanı çevresi trafik 
problemini büyütmektedir. Şehir içi ana 
yollarda, sadece pik yük saatlerinde de-
ğil neredeyse günün tamamında oluşan 
yoğun trafik için çözüm arayışı alter-
natifler türetilecek şekilde yürütülmeli-
dir. Sorunun çözümü için sadece raylı 
sistem yatırımlarının tamamlanmasının 
beklenmesi yeterli değildir. Kaldı ki 
pik trafik yükünde kavşakların tamamı 
dolduğunda akıllı trafik ışığı yönetim 
sistemi de çözüm olmaktan çıkmakta-
dır” sözlerine yer verdi. 

MASTER PLAN UYGULANAMIYOR 
Hızla gelişen Antalya’da günün gereksi-
nimleri aynı hızla ve yeterince karşı-
lanamadığına dikkat çeken Atmaca, 
“Gereksinimleri karşılamak çabası gün-
deme gelen sorunu gidermekle yetin-
mek olarak yaşama geçmektedir. Kentin 
uzun erimli ulaşım master planının 
uygulanmaması sorunların yığın haline 
gelmesine neden olmaktadır. Antalya, 
büyükşehir belediyesi olduktan sonra 
son dönem hariç beş yılda bir değişen 
yönetim anlayışının plansızlıkta ya da 
var olan planların uygulanmamasında 
payı büyüktür. Oysa ülkeler için geçerli 
olan konuların kentler için de geçerli 
olabilecek olanlarının kent geleceği için 
titizlikle ele alınması gereken hassas 
özellikleri vardır; kent ulaşımı, kent 
ve çevre, kent kültürü ve kent kimli-
ği bunların başında gelir. Konumuz 
açısından kent ulaşımı doğrudan kentli 
yurttaşları ilgilendiren, etkileyen, yaşa-
mı güzelleştiren ya da olumsuzlaştıran 

gündelik en önemli konudur, dolayı-
sıyla siyaset dışında tutulması gerekir. 
Ülkemizde genel seçimler ve mahalli 
seçimler yakın zamanda tamamlanmış, 
şehrimizi gerek mecliste temsil edecek 
vekillerimiz gerekse yerel yöneticile-
rimiz görevlerine başlamışlardır. Kent 
içi trafik yoğunluğu karşısında çözüm 
için gerek milletvekillerimiz gerekse 
belediye başkanlarımızdan acil çözüm 
için Antalya kamuoyunun beklentisi 
mevcuttur. Bu kapsamda gerek iktidar 
gerekse muhalefet milletvekillerimizin 
güç birliği içerisinde hareket ederek 
karar alıcı mekanizmayı zorlayıcı bir 
şekilde adımlar atmalarını beklemekte-
yiz” dedi.

YENİ ULAŞIM YATIRIMI ÖNERİLERİ 
Şube ve Kent Çevre Gündemi Komis-
yonu Başkanı Mahmut Çelik ise trafik 
sorunun çözümüne yönelik önerilerini 
şu şekilde sıraladı: “Kuzey çevre yo-
lunu Korkuteli yoluna bağlayan Çığlık 
yolu ile aynı yolun Yukarıkocayatak’ a 
bağlayan Abdurrahmanlar çevre yolu 
uzantıları ivedilikle tamamlanarak ken-
tin doğu-batı uzantısındaki transit araç 
trafiği şehir içi araç yükünden arındırıl-
malıdır. 
Antalya – Alanya otobanına hızla baş-
lanmalı, böylece havaalanından Alanya 
yönüne kesintisiz ve hızlı transfer için 
alternatif oluşturulmalıdır. Karayolları 
bünyesindeki Duraliler Kavşağı, Uncalı 
Kavşağı, Akdeniz Bulvarı Kavşağı,-
Kepez Varyantı üzerindeki Korkuteli 
Kavşağı ile Döşemealtı’ndaki Altın-
kale Kavşağı ile ilgili projeler hızla 

tamamlanarak trafik akış sürekliliği 
sağlanmalıdır. Kent içi trafik yoğun-
luğunu azaltmak için de acil eylemler 
gerekmektedir. Belek bölgesine kadar 
uzanan turizm yolu da dâhil havaalanı 
çevresindeki tüm planlı yollar, artan 
kapasite ve havaalanı sirkülâsyonu yanı 
sıra Altıntaş bölgesindeki yapılaşma ve 
yerleşik nüfus yoğunluğu gözetilerek, 
hızla tamamlanmalıdır.Şehir içi trafiği 
için günümüz teknolojilerine uygun 
şekilde trafik simülasyonu yapan görsel 
programlardan faydalanılarak bazı 
güzergâhlarda tek yönlü trafik akışı da 
dâhil alternatifler üzerine çalışılmalı-
dır.Raylı sistem güzergâhı üzerindeki 
toplu taşımada otobüs alternatifi tekrar 
gözden geçirilmeli, optimum süreçlere 
uygun şekilde gerekirse raylı sistem 
güzergâhındaki otobüs hatları trafiği 
rahatlatmak adına aktarmalı ulaşım 
modeli şeklinde düzenlenmelidir. Ak-
tarmalı ulaşım modeli hususunda halkın 
bilinçlenmesini sağlayacak çalışmalar 
da yapılmalıdır.”

ALTERNATİF ALT VE ÜST YOLLAR 
PLANLANMALI
Çelik konuşmasına şöyle devam etti: 
“Ulaşım master planı çerçevesinde 
henüz yatırım planına girmeyen gü-
zergâhlar için kısa vadede hızlı çözüm 
sağlayacak nitelikte metrobüs ya da tro-
leybüs gibi özel otobüs hatları değerlen-
dirmeye alınmalıdır.Şehrin bütünlüğü 
içerisinde kütlesel olarak mevcut ancak 
vazgeçilemeyen Üniversite kampüsü, 
Andızlı mezarlığı, Narenciye ve Vakıf 
çiftliği gibi bölgeler için alternatif alt ve 
üst yollar planlanmalı ve hızla devreye 
alınmalıdır.Raylı sistem ana durakla-
rına yakın bölgelerde araç otoparkları 
oluşturularak, raylı taşıma cazip hale 
getirilmeli, araç trafiği böylelikle 
azaltılmalıdır.Aynı yöne hareket eden 
kullanıcıların özel araçlarını ortak 
kullanacak şekilde planlama yapması 
yönünde kültür oluşumu için bilinçlen-
dirme çalışmaları yapılmalıdır” 
n ERTUĞRUL GÜN 

MMO’DAN ULAŞIM
VE TRAFİK ÖNERİLERİ 
MAKİNA Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şubesi,ulaşım ve trafik sorunuyla ilgili rapor hazırladı. 
Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, “Ulaşım sorunlarının acil çözümü için iktidar ve muhalefet 
milletvekillerimizin karar alıcı mekanizmayı zorlayıcı ortak adımlar atmasını bekliyoruz.” dedi

Antalya’da son günlerde rekor üstüne 
rekor kıran Afrika kökenli sıcak hava 
dalgası kenti adeta esir aldı. Gündür ter-
mometrelerde 40 derecelere kadar çıkan 
sıcaklık değerleri açık arazide ise 50 
dereceleri görüyor. Sıcak havalarda has-
ta, hamile ve engelli vatandaşlar dışarı 
çıkmazken, çıkanlar ise kapalı alanlarda 
zaman geçiriyor. Sıcaklık değerlerinin 
etkilediği en önemli sektörler arasında 
ulaşım esnafı geliyor. Antalyalıların sık 
sık klima açılmadığı yönünde eleştir-
diği ulaşım esnafı, sıcaklık değerleri 
karşısında adeta çaresiz kaldı. Antalya 
Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkârlar Odası 

Başkanı Yasin Arslan, halk otobüsleri-
nin klimalarının sıcaklık değerleri karşı-
sında sürekli arıza verdiğin, vatandaşın 
mağdur olmaması için sık sık kontrolle-
rinin yapıldığını duyurdu. 

ŞOFÖRÜ ETKİLEYEN BİR DURUM YOK
Arslan, “Sabah saat 05.00’da sefere 
başlayan şoförümüz o dakika klimasını 
açıyor. Bu klimalar hiç kapanmadan 
akşam saat 23.00’a kadar açık kalıyor. 
İster istemez arıza verenler, beklenme-
dik bir durumda çalışmayanlar oluyor. 
Biz sürekli şoförlerimizi klimaları aç-
maları konusunda uyarıyoruz. Zaten bir 

şoför de kolay kolay klimasını kapat-
maz. Çünkü klima yakıttan tüketiyor, 
şoförün maaşı aynı kalıyor. Şoförü 
etkileyen bir durum yok. Rekor kıran 
sıcaklık değerleri karşısında ister iste-
mez arıza veren araçlarımız oluyor. Biz 
vatandaşımız mağdur olmasın diye son 

2 ayda araç başına 30 bin TL’ye yakın 
klima bakım ücreti ödedik. İstediğimiz 
zaman saniyede usta bulamıyoruz, 
randevu alarak gidiyoruz. Şu günlerde 
gözle görülür bir klima şikayeti almıyo-
ruz” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

OTOBÜSLERDE KLİMA BAKIMI YAPTIRILIYOR 
Antalya’da son günlerde rekor kıran sıcak hava dalgası bir 
yandan vatandaşları etkilerken diğer taraftan da toplu ula-
şım esnafını zor durumda bıraktı. Sıcak havalardan dolayı 
klimaların sık sık arıza verdiğini ifade eden esnaf, 2 aylık 
klima bakım ücretinin 30 bin TL’ye kadar çıktığını ifade etti. 

İLÇEDE mahalle buluşmalarına başla-
yan  Manavgat Belediye Başkanı Niyazi 
Nefi Kara, belediye başkan yardımcıları 
ve meclis üyeleriyle birlikte Yalçıdibi, 
Örenşehir ve Çenger mahallelerinde 
gerçekleştirdiği ziyaretlerle vatandaşlarla 
bir araya geldi. Ziyaretler sırasında bele-
diyenin yürüttüğü projeleri ve hizmetleri 
yerinde inceleme fırsatı bulan Başkan 
Kara, ihtiyaçları doğrudan dinledi.Başkan 
Niyazi Nefi Kara, Manavgat Belediyesi 
olarak sürdürülebilir belediyecilik hiz-
metlerini merkeze aldıklarını vurguladı. 
“Hiç durmadan çalışıyoruz ve hizmetleri-
mizi vatandaşlarımızın ihtiyaçlarına göre 
şekillendiriyoruz” diyen Başkan Kara, 
katılımcı bir yönetim anlayışıyla şehrin 
her kesiminden insanın görüşlerini ve 
taleplerini önemsediklerini belirtti.

MAHALLE ZİYARETLERİNDE 
VURGULANAN NOKTALAR
Yalçıdibi, Örenşehir ve Çenger mahal-
lelerinde gerçekleşen ziyaretlerde öne 
çıkan konular arasında altyapı ve üstyapı 
çalışmaları, sosyal projeler ve ulaşım 
bulunuyor. Başkan Kara, Manavgat’ın 
her mahallesinin kendine özgü ihtiyaçları 
olduğunu ve bu ihtiyaçların doğru tespiti 
için mahallelerle sürekli iletişim halinde 
olduklarını dile getirdi.

YAŞANILABİLİR BİR ŞEHİR
“Birlikte yöneteceğiz” sözleriyle vatan-
daşların katılımını ve desteğini önem-
sediklerini vurgulayan Başkan Kara, 
şeffaf ve adaletli bir yönetim anlayışıyla 
Manavgat’ın herkes için daha yaşanabilir 
bir şehir olmasını amaçladıklarını ifade 
etti. n İHA 

MAHALLE 
ZİYARETLERİ

ALANYA ilçesinde görev yapan rehber 
öğretmenler, Alanya Üniversitesi’nin 
düzenlediği etkinlikte bir araya geldi.
Etkinliğin açılış konuşmasını Alanya Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Mesut Güner 
yaptı. Prof. Dr. Güner, etkinliğin eğitimde 
işbirliği, ve dayanışmayı güçlendirmek 
adına önemli bir adım olduğuna vurgu 
yaptı. Konuşmasında, eğitimde kalite-
nin artırılması ve öğrencilerin rehberlik 
hizmetlerinden daha fazla faydalanabil-
mesi için bu tür etkinliklerin büyük önem 
taşıdığına dikkat çekti. Alanya Üniver-
sitesi’nin eğitimdeki vizyonu ve gelecek 
hedefleri hakkında bilgiler veren Prof. Dr. 
Güner, şunları söyledi:“Rehber öğret-
menler, öğrencilere akademik, kişisel ve 
sosyal konularda destek sağlayan, onların 
gelişimlerini yakından takip eden eğitim 
profesyonelleridir. Bu nedenle rehber 
öğretmenlerimizin, eğitimde başarı ve 
kaliteyi yakalamada çok önemli rolleri 
bulunmaktadır. Öğrencilerin güçlü ve 
zayıf yönlerini belirleyip kişiselleştirilmiş 
eğitim planları oluşturarak, etkili çalışma 
yöntemleri önererek onların potansiyelle-
rini en üst düzeye çıkarmalarına yardımcı 
olurlar. Özellikle öğrencilerin sınav 
kaygısıyla başa çıkmaları ve üniversite 
tercihlerinde doğru kararlar vermeleri 
rehber öğretmenlerimizin rehberliğinde 
çok daha verimli gerçekleşir. Öğrencilerin 
problem çözme ve karar verme becerile-
rini geliştirmeleri, karşılaştıkları sorun-
ları analiz etmeleri, alternatif çözümler 
üretmeleri ve uygun kararlar almaları için 
rehber öğretmenlerimizin rolü büyüktür. 
Bu etkinlikleri önemsiyor ve bu alanda 
daha etkin rol almak istiyoruz, böylece 
öğrencilerimizin hem okul hayatlarında 
hem de gelecekte karşılaşacakları zorluk-
larla başa çıkmaları için gerekli donanıma 
sahip olmalarını sağlıyoruz.”Etkinlik 
süresince rehber öğretmenler, eğitimde 
karşılaştıkları sorunlar ve çözüm önerileri 
üzerinde konuştu. Ayrıca, üniversite ve 
Milli Eğitim Müdürlüğü yetkilileri ile 
birebir görüşmeler yapılarak, karşılıklı 
beklentiler dile getirildi.  DHA 

Rehber öğretmenlerin
sorunları konuşuldu



 

Yolların nerede, 
nasıl ve ne zaman 
biteceğini bilemezsin. 
Yine de yürümeli 
insan. Çiçekli yollara 
düşmeli. Çalıya 
çırpıya dokunmalı 
elleri. Bir tohum 
taşımalı mesela 
hırkasıyla, sonra 
yumuşacık, sevdalı 
bir toprağa düşürmeli 
habersizce…

Yok gidebileceğin 
başka bir ıssız ada. 
Nereye gidersen 
git hep kendine 
varırsın. Bulamazsın 
kendinden başka 
bir liman, ne yana 
kaçarsan kaç hep 
kendinde kalırsın... 

Yolların nerede, 
nasıl ve ne zaman 
biteceğini bilemezsin. 
Yine de yürümeli 
insan. Çiçekli yollara 
düşmeli. Çalıya 
çırpıya dokunmalı 
elleri. Bir tohum 
taşımalı mesela 
hırkasıyla, sonra 

yumuşacık, 
sevdalı bir 
toprağa 
düşürmeli 
habersizce.

Telaşlı bir 
kertenkeleyle 
kesişmeli yolu, 
bir tosbağayla 
konuşmalı, 

bir dikenli ardıcın 
gövdesini koklamalı, 
bir hindiba çiçeğine 
üflemeli, zamanın 
ırmağında. 
Yanılsamalar 
biriktirmeli çıkınında, 
gerçekliğe giden yolda 
yürürken. 

Seslerin ne zaman 
susacağını bilemezsin. 
Yine de içinden 
yaşama seslenmeli 
insan. Sessizlikten 
sesler yontmalı, 
sabırla. Çünkü insan 
susarsa ölür…

Gökyüzünün ne 
zaman kararacağını 
bilemezsin. Ruhunda 
yağmura gebe 
bulutları taşırken 
arşınlamalı mavi 
göğü. Suyun ne 
zaman çürüyeceğini 
bilemezsin. Bir 
damlaya okyanusu 
sığdırabiliyorken 
karışmalı o sonsuz 
döngüye. Çünkü 
insan akmazsa 
çürür… 

YUSUF YAVUZ

İNSAN 
SUSARSA 

ÖLÜR

YUSUF YAVUZ6
Cevre 
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Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığı’nın 1 Şubat’ta Resmi 
Gazete’de yayımlanan kararıyla 
Karaman’daki 15,41 kilo-

metrekarelik alan Yenilenebilir Enerji 
Kaynak Alanı (YEKA) ilan edildi. Bu 
düzenlemenin Türkiye’nin Birleşik Arap 
Emirlikleri ve Suudi Arabistan ile yaptığı 
enerji anlaşmalarına saha yaratmayı 
amaçladığını savunan Elektrik Mühen-
disleri Odası (EMO), “Bu anlaşmaların 
TBMM’de kabul edilmesi ve hayata 
geçirmesiyle zaten tekelleşme eğilimi 
gösteren enerji alanı büyük ölçüde Bir-
leşik Arap Emirlikleri, Suudi Arabistan 
ve Rusya`nın kontrolüne geçecektir. Bu 
yolla verilmek istenilen tahsilat garanti-
lerinin boyutları irdelenmeli, bu ülkelere 
olan dış borcumuzun miktarı sorgulan-
malıdır!” açıklaması yaptı. 

EMO’DAN DİKKAT ÇEKİCİ UYARI
Türkiye’nin Birleşik Arap Emirlikleri 
(BAE) ve Suudi Arabistan ile enerji 
alanında imzaladığı anlaşmalara ilişkin 
Elektrik Mühendisleri Odası (EMO) 
tarafından yapılan açıklamada, Meclise 
sunulmasıyla haberdar olunan stratejik 
ortaklı ve çerçeve anlaşmasının esasen 
bir imtiyaz verme işlemi olduğunu savu-
nularak şu ifadelere yer verildi: “Akkuyu 
nükleer santralına ilişkin Rusya ile 
yapılan anlaşmaya benzer şekilde; ticari 
bir konuda ihaleyle yapılması gereken 
işlemler, iç hukuku devre dışı bırakacak 
şekilde; uluslararası anlaşma yoluyla ger-
çekleştirilmek istenmektedir. Bu anlaşma 
açıkça ülkemizin egemenlik haklarını 
ihlal edici niteliktedir. 

BAE TÜRKİYE’DE HES, RES VE GES’LER 
KURABİLECEK
Birleşik Arap Emirlikleri’ne hiçbir 

yükümlülük yüklemeden, kârlı bulma-
ları durumunda, doğal kaynakların ve 
elektrik üretim sahalarının öncelikli 
olarak tahsis edilmesini içermektedir.
Anlaşma kapsamında deniz üstü rüzgâr 
enerjisine dayalı elektrik üretimi için 2 
bin 500 megavatlık (MW) bir kapasite, 
2 bin MW’lık pompaj depolamalı HES, 
batarya depolamalı 3 bin MW’lık RES 
ve GES kapasitesinin bu ülkeye tah-
sisi öngörülürken, 5 bin MW’lık yeşil 
hidrojen veya amonyak üretim tesisi, 3 
bin MW’lık doğalgaz santralı, yine 3 bin 
MW’lık yerli kömür santralı ve 6 bin 
MW’lıknükleer santral kurdurulması da 
hedeflenmektedir. 

BAŞKA ÜLKELER TEKLİF VEREMEYECEK
Anlaşmayla deniz üstü rüzgar ve enerji 
depolama tesisleri hediye edilirken, 
toplam kurulu gücümüzün yüzde 23’üne 
karşılık gelen 24 bin 500 MW’lık bir 
kapasite tek işlemle bu ülkeye verilmek-
tedir. Projelerin belirlenmesinin ardından 

18 ay içinde Birleşik Arap Emirlikleri’n-
den teklifler alınacağı ifade ediliyor. Bu 
süre içinde bu projelere yerli şirketler 
veya diğer uluslararası firmalar teklif 
veremeyecek, değerlendirmede buluna-
mayacaklar.”

ÜLKE GELECEĞİNE İPOTEK 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Alparslan Bayraktar’ın Suudi Arabistan 
ile imzalandığını açıkladığı bir başka 
uluslararası anlaşmada elektrikli araç-
lar, güneş paneli gibi alanlardaki yeni 
teknolojilerde ihtiyaç duyulan kritik 
madenlerle ilgili işbirliği yapılacağının 
ortaya çıktığına işaret edilen açıklama-
da, “Henüz TBMM’ye sunulmadığı için 
detayları açıklanmasa da, bu anlaşmayla 
da batarya teknolojisinde kullanılan nadir 
toprak elementlerine ilişkin madenleri-
mizin ise Suudi Arabistan’a bırakılacağı 
anlaşılmaktadır. 
Önümüzdeki yüzyılda petrolden daha 
kıymetli olacak olan stratejik madenle-
rimizin işletilmesinin bir başka ülkeye 
bırakılması, ülke geleceğine bugünden 
ipotek koymak demektir” denildi.  
ENERJİ SAHALARI YARATMAK İÇİN 
ÇALIŞMA BAŞLADI
Söz konusu uluslararası anlaşmaların 
TBMM’de onaylanmadan, anlaşmalar-
daki hükümlerin hayata geçirmesini ko-
laylaştıracak kanun teklifleri de TBMM 

gündemine getirilmeye başlandığına 
dikkat çekilen Elektrik Mühendisleri 
Odası’nın açıklamasında şu ifadelere yer 
verildi: “TBMM Sanayi, Ticaret, Enerji, 
Tabii Kaynaklar, Bilgi ve Teknoloji Ko-
misyonu’nun gündemine alınan Maden 
Kanunu ile Bazı Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun Teklifi’nde 
‘baraj gölleri, suni göller ve tabii göllerin 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığınca 
yenilenebilir enerji kaynak alanı ola-
rak ilan edilen alanlarında imar planı 
yapılmaksızın yenilenebilir enerji üretim 
santralleri kurulabilir’ şeklinde ifadeler 
içeren bir madde de yer almaktadır. 
Enerji torbası olarak tabir edilen teklifler 
bir yandan su yüzeylerinde yeni rant 
alanlarının oluşturulmasına hedefleyen 
değişiklik yapılırken, bir yandan da yeni 
bölgeler YEKA alanı olarak ilan edil-
mektedir.”

KARAMAN’DA 15,41 
KİLOMETREKARELİK YEKA ALANI
Resmi Gazete’deyayımlanan ilanda 
Karamanda 15,41 kilometrekarelik bir 
bölgeninYenilenebilir Enerji Kaynak 
Alanı olarak tanımlandığı bilgisine yer 
verilen açıklamada, “Uluslararası anlaş-
malar kabul edilmeden taahhüt edilen 
kapasiteyi yaratmak için üstü örtük bir 
biçimde düzenleme yapmaya çalışmak 
açıkça TBMM’nin iradesine ipotek koy-
ma girişimdir” denildi. 

RUSYA, BAE VE SUUDİ KONTROLÜNE GEÇECEK
Söz konusu anlaşmaların TBMM’de 
kabul edilmesi ve hayata geçirmesiyle 
zaten tekelleşme eğilimi gösteren enerji 
alanının büyük ölçüde Birleşik Arap 
Emirlikleri, Suudi Arabistan ve Rus-
ya’nın kontrolüne geçeceği görüşüne 
yer verilen açıklamada, şöyle denildi: 
“Bu yolla verilmek istenilen tahsilat 
garantilerinin boyutları irdelenmeli, bu 
ülkelere olan dış borcumuzun miktarı 
sorgulanmalıdır!Yeni nesil bir kapitülas-
yon düzenlemesi olan bu anlaşmalarla, 
enerji alanının kontrolü yabancı tekellere 
geçecektir. Üstelik işlemlerin kanun 
niteliğindeki uluslararası anlaşmalarla 
gerçekleştirilmesi; yargı denetimini de 
ortadan kaldırmaktadır. Madenlerimiz, 
doğal kaynaklarımız ve tüm enerji alt 
yapımız halkın ortak malıdır ve kamu 
yararına işletilmelidir. Ülkemizin kuru-
luşuyla birlikte kamulaştırmalarla maden 
ve enerji gibi temel alt yapı alanlarındaki 
yabancı şirketlerin imtiyazlarına son 
verildiğini hatırlatarak; Cumhuriyetin 
100. yılında TBMM’yi ve tüm millet-
vekillerini bu tarihsel süreci tersine 
çevirecek anlaşmalara karşı durmaya 
ve iki anlaşma formuyla TBMM Genel 
Kurulu’nun getirilecek olan bu metinleri 
ve onlara altyapı hazırlamak üzere meclis 
gündemine gelen teklifleri reddetmeye 
çağırıyoruz.”   
n YUSUF YAVUZ 

STRATEJİK HATA
Türkiye’nin şalterini Ruslarla Arapların eline verecekler

Birleşik Arap Emirlikleri ve Suudi Arabistan 
ile yapılan enerji anlaşmalarına dikkat çe-
ken Elektrik Mühendisleri Odası, söz konusu 
anlaşmaları kapitülasyona benzetti. Odanın 
açıklamasında, “Enerjimizi yabancı tekellere 
teslim edemezsiniz.” ifadeleri dikkat çekti. 

ANA kaynağını Davraz dağı ve 
Akdağ’dan alan Aksu ırmağı antik 
çağda Kestros olarak anılıyordu 
ve dar vadilerden, kanyonlardan 
geçerek Karacaören’den itibaren 
açıldığı ovaya da adını veriyordu. O 
dönemin inancında nehirler olağa-
nüstü saygı görüyordu ve neredeyse 
her nehrin kendi adıyla anılan bir 

tanrısı vardı. Aksu nehrinin tanrısı-
nın adı Kestros’tu ve nehir tanrısı-
nın heykeli antik çağın en görkemli 
kentlerinden biri olan Perge’deki 
muhteşem anıtsal çeşmenin (nym-
phaeum) üzerinde adeta altından 
akan suları kutsuyordu. Çeşmenin 
tam ortasında uzanmış olarak be-
timlenen Tanrı Kestros’un heyke-
linin altından akan sular, Perge’nin 
caddelerinin ortasındaki kanaldan 
tüm kenti dolaşıyor ve suyun şiirsel 
ve iyileştirici gücünün yanı sıra yaz 
aylarında da serinlik sağlıyordu. 

SUYU KİRLETENLERE AĞIR CEZA 
Suyun bir yaşam kaynağı olarak 
kutsanmasının yanında kültür ve 
inançlara kattığı derinlik ve sürek-
lilik neredeyse insanlık tarihi kadar 
eskidir. Bütün zamanlar boyunca 
coğrafyanın dilini en iyi anlayan ve 
adeta top yekün ‘doğa okuryazarı’ 
diyebileceğimiz en belirgin dönem 
eski çağdır denilse yeridir. Asya’da 
nehirler kirlenmesin diye ellerini 
bile nehre sokmayan Türkler, Akde-

niz çanağında nehirle-
rin tanrıları olduğuna 
inanan Helenler, 
Anadolu’nun kalbinde 
suyu kirletenlere en 
ağır cezaları veren 
Hititler... 
Yeryüzünde insan nü-
fusunun oldukça sey-
rek olduğu bir dönem-
de bile suyu kutsayan 
ve gücünü kavrayan 
bir anlayıştan, bugün 
8 milyara yaklaşan 
dünya nüfusunun her 
şeyi yıkıcı bir biçimde 
ve hızla tüketen, yok 

eden anlayışına bir günde gelinmedi 
elbete. Ancak aradan geçen zaman 
içinde tanrılarını yitiren Anado-
lu’nun nehirlerinin, beton tanrısına 
tapınan insanlar eliyle yönetilmeye 
başlanmasıyla bir zamanlar kutsal 
sayılan nehirlerin betondan birer 
kanal haline dönüşmesine çok hızlı 
alıştırıldık. 

SON SÖZÜ HEP O SÖYLER 
Nehirleri ‘bataklık’ olarak gören ve 
onları kendince ‘ıslah’ edip çevresi-
ne peyzaj bitkileri dikerek ‘çevreci-
lik’ yaptığını sanan ve bunu büyük 
bir aymazlıkla pazarlayan yöne-
ticiler eliyle coğrafyanın yazılımı 
paramparça ediliyor. Tıpkı Antalya 
Boğaçay ya da Tokat Yeşilırmak 
örneğinde olduğu gibi.
Nehir yatakları suyun evidir ve 
bugün evinde oturmuyor olması 

onun evini terk ettiği anlamına gel-
mez. Bir gün, siz onun evini işgal 
ettiğiniz günlerden bir gün, evini ve 
sevdiğini özleyen su büyük bir coş-
kunlukla akar gelir ve yatağında ne 
varsa siler süpürür. Bu yüzden bu 
toprakların en büyük ustası sudur ve 
son sözü hep su söyler... 
n YUSUF YAVUZ 

SON SÖZÜ SU SÖYLER
Bir gün, siz onun evini 
işgal ettiğiniz günler-
den bir gün, evini ve 
sevdiğini özleyen su 
büyük bir coşkunlukla 
akar gelir ve yata-
ğında ne varsa siler 
süpürür. Bu yüzden bu 
toprakların en büyük 
ustası sudur ve son 
sözü hep su söyler...
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Geçtiğimiz sezon başında 
Irak ekiplerinden Al-Kah-
rabaa’dan Antalyaspor’a 
transfer olan ve yaşadığı psi-

kolojik sorunlar sebebiyle 2 gün sonra 
sözleşmesini fesih eden Ali Jasim, son 
1 yılda gösterdiği performansla trans-
ferin gözdesi oldu. Fesih şartı olarak 
1 yıl içerisinde Irak dışında bir takıma 
transfer olursa tazminat hak edeceği 
yönünde sözleşmesine madde ekleten 
Antalyaspor, bu hakkını kaybetti.

SÜRESİNİN DOLMASI BEKLENDİ
İtalya Serie A ekiplerinden Como ile 
anlaşmaya varan Ali Jasim’in transfe-
rinin resmiyet kazanması için sözleş-
mesine koyulan tazminat maddesinin 
süresinin dolması beklendi. Yaklaşık 5 
hafta önce Serie A ekiplerinden Como 
ile anlaşmaya varan Ali Jasim, söz-
leşmesine resmiyet kazandırmak için 
tazminatın süresinin dolmasını bekledi. 
Transfer, sezon tamamlanmadan önce 
gerçekleşseydi Kırmızı-Beyazlılar kasa-
sına 200 bin Euro koyacaktı.

3 YILLIK SÖZLEŞME İMZALADI
Antalyaspor’un tazminat hakkının sona 

ermesinin ardından İtalyan kulübüyle 
sözleşme imzalayan Ali Jasim, 3 yıl Se-
rie A’da mücadele verecek. Irak kulübü 
Al-Kahrabaa da bonservis olarak 500 
bin Euro’yu kasasına koyacak.

KULÜBÜNÜ ŞİKAYET ETMİŞTİ
Transfer görüşmeleri başladığında Ali 
Jasim, Como’da forma giymek istediği-
ni bildirerek, kendisine izin vermeyen 
kulübü Al-Kahrabaa’yı sosyal medya 
üzerinden eleştirmişti. Kiralık olarak 
Al-Quwa Al-Jawiya forması giyen Ali 
Jasim, bonservisini elinde bulunduran 
kulübünü sosyal medya hesabından şu 
sözlerle şikayet etti: “Como’dan teklif 
aldım ve onlara katılmak istiyorum. 
AI Kahrbaa, resmi olmasına rağmen 
İtalyan kulübüyle işbirliği yapmayı red-
dediyor. Bir İspanyol kulübünden (Real 
Betis) teklif geldiğini iddia ediyorlar, 
ancak bölgedeki takımlara daha fazla 
para verilmesini engellemek umuduyla 
bunu bana ve menajerime açıklama-
yı reddediyorlar. Hayalim Avrupa’da 
oynamak.”

BAŞKAN O MADDEYE DİKKAT ÇEKTİ
Ali Jasim’in verdiği bu tepkinin ardın-

dan Irak medyasına açıklama-
larda bulunan Al-Kahrabaa 
Başkanı Ali Al-Asadi, Antal-
yaspor’un koyduğu tazminat 
maddesi sebebiyle transfere 
hızlı şekilde yanıt vermedik-
lerini söyledi. Ali Jasim’in 
Avrupa’da oynamasına engel 
olmayacaklarını söyleyen 
Al-Asadi, “İtalyan kulübü, ilk 
olarak 400 bin dolar değerinde 
teklifte bulundu. 
Real Betis’ten resmi teklif 
almadık. Futbolcunun menajeri 
anlaşmayı mümkün olduğu 
kadar çabuk sonuçlandırmak 
istiyor. 
Ancak Antalyaspor ile Ali 
Jassim’in bu sezon sonuna 
kadar Irak dışındaki hiçbir 
kulübe transfer olmayacağına 
dair bir taahhüt imzaladık. 
Antalyaspor’a, sezon bitmeden 
herhangi bir kulübe gitmesi ha-
linde 200 bin dolar para cezası 
içeren bir rehin mektubumuz 
var.” sözlerini kullandı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

TAZMİNAT KISKACI
Antalyaspor’da geçtiğimiz sezon başında 2 gün süren sözleşmesi 
fesih edilirken, transfer olduğu Al-Kahrabaa ile yapılan anlaşma-
ya “1 yıl içerisinde Irak dışında bir takıma gitmesi halinde tazmi-
nat öder” maddesi koydurulan Ali Jasim’den kötü haber geldi. 

ANTALYASPOR’UN Po-
lonyalı futbolcusu Jakub 
Kaluzinski için, Ronaldo 
Nazario’nun sahibi olduğu 
La Liga ekibi Real Valla-
dolid’in ilgisi her geçen 
gün artıyor. İlk etapta Ak-
deniz ekibine 2.5 milyon 
Euro’luk transfer teklifi 
yapan İspanyol ekibinin 
ret cevabı ile karşılaşma-

sının ardından ikinci bir 
teklif yaptığı öne sürüldü.

YİNE REDDEDİLDİ
Valladolid yerel basının-
dan Pucela Fichajes’in 
haberine göre Pembe-be-
yazlı ekibin, Süper Lig 
kulübüne 21 yaşındaki 
futbolcu için 3.5 milyon 
Euro ve bonuslar dahil 
teklifi Akrepler tarafından 

kabul görmedi.

TALİPLER ARTIYOR
Haberde yer alan bilgiye 
göre Serie A ekiplerinden 
Empoli ve Sampdoria’nın, 
Premiership ekiplerinden 
ise Celtic’in kırmızı-be-
yazlı ekibe ön libero 
için teklif yapacağı öne 
sürüldü. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Jakub Kaluzinski teklifi reddedildi
Süper Lig ekiplerinden Antalyaspor, Ronaldo Nazai-
ro’nun sahibi olduğu La Liga kulübü Real Valladolid’in 
Jakub Kaluzinski için yaptığı transfer teklifini reddetti.

CORENDON Alanyaspor, 
Almanya 3. Lig ekiplerin-
den Sandhausen formasını 
giyen Bera Çeken ile 5 
yıllık sözleşme imzaladı-
ğını duyurdu. Corendon 
Alanyaspor, Almanya 3. 
Lig ekiplerinden Sandha-
usen formasını giyen Bera 
Çeken ile 5 yıllık sözleşme 
imzaladığını duyurdu.
Alanyaspor, 18 yaşındaki 

sol kanat oyuncusu Bera 
Çeken’i kadrosuna kattığı 
açıkladı.Kulüp tarafından 
yapılan yazılı açıklamada, 
“Kulübümüz, son olarak 
Sandhausen takımında for-
ma giyen kanat oyuncusu 
Bera Çeken ile 5 yıllık söz-
leşme imzaladı. Ailemize 
hoş geldin Bera.” ifadeleri 
kullanıldı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

BERA ÇEKEN
ALANYASPOR’DA

Türkiye Futbol Federasyonu 
(TFF) Merkez Hakem Kurulu 
(MHK), 2024-2025 sezo-
nunda Süper Lig’de görev 
yapacak hakemleri açıkladı.    
TFF’nin internet sitesinden 
konuyla ilgili yapılan açık-
lamada, Süper Lig hakemi 
olarak 25, Video Yardımcı 
Hakem (VAR) olarak 13, 
Süper Lig Yardımcı Hakem 
olarak da 50 hakemin görev 
yapacağı ifade edildi.  
  Merkez Hakem Kurulu’nun 
2024-2025 sezonunda belirle-
diği hakemler şöyle:   
Süper Lig hakemleri: Zorbay 
Küçük, Alper Akarsu, Burak 
Pakkan, Kadir Sağlam, 
Burak Şeker, Murat Erdoğan, 
Ömer Faruk Turtay, Bahat-
tin Şimşek, Oğuzhan Çakır, 
Arda Kardeşler, Cihan Aydın, 
Ali Şansalan, Ümit Öztürk, 
Turgut Doman, Abdullah 
Buğra Taşkınsoy, Çağdaş Al-
tay, Mehmet Türkmen, Mert 
Güzenge, Tugay Kaan Nu-
manoğlu, Volkan Bayarslan, 
Direnç Tonusluoğlu, Emre 

Kargın, Halil Umut Meler, 
Muhammet Ali Metoğlu ve 
Atilla Karaoğlan 
  Video Yardımcı Hakemler: 
Mustafa İlker Coşkun, Serkan 
Tokat, Mustafa Öğretme-
noğlu, Özgür Yankaya, Emre 
Malok, Neslihan Muratdağı, 
Onur Özütoprak, Hakan 
Ceylan, Kutluhan Bilgiç, 
Alper Çetin, Koray Gençer-
ler, Erkan Engin ve Bülent 
Birincioğlu 
   Süper Lig Yardımcı Ha-
kemleri: Furkan Ürün, Mert 
Bulut, Murat Temel, Anıl 

Usta, Hakan Karabalcık, 
Mustafa Sönmez, Serkan 
Çimen, Serkan Olguncan, 
Abdullah Uğur Sarı, Gökhan 
Barcın, Murat Ergin Gö-
zütok, Kamil Çetin Aydın, 
Bilal Gölen, Hakan Yemiş-
ken, Murat Tuğberk Curbay, 
Osman Gökhan, Ali Tuna, 
Aleks Taşcıoğlu, Bahtiyar 
Birinci, Candaş Elbil, Ceyhun 
Sesigüzel, Deniz Caner Öza-
ral, Esat Sancaktar, Kerem 
Ersoy, Mehmet Emin Tuğral, 
Murat Altan, Ogün Kamacı, 
Serkan Ok, Süleyman Özay, 
Yusuf Bozdoğan, Ali Can 
Alp, Bersan Duran, Cevdet 
Kömürcüoğlu, Emir Eray 
Eyisoy, Hüseyin Aylak, İb-
rahim Bozbey, İlker Takpak, 
Mustafa Savranlar, İbrahim 
Çağlar Uyarcan, Volkan 
Ahmet Narinç, Erdem Bayık, 
Samet Çavuş, Mehmet Kısal, 
Mehmet Akıncık, Suat Güz, 
Samet Çiçek, Abdullah Bora 
Özkara, Mehmet Salih Maz-
lum, Murat Şener ve Özcan 
Sultanoğlu. n İHA 

HAKEMLER BELİRLENDİ

KEPEZ Belediyesi tarafından Odabaşı 
Mahallesi’nde açılan Kepez Drag Pisti, 
bu hafta sonu heyecanlı yarışlara ev 
sahipliği yapacak. Türkiye Drag Şam-
piyonası 1. Ayak Yarışları, 27 Temmuz 
Cumartesi günü saat 09.00’da antren-
man ve sıralama turlarıyla başlayacak. 
28 Temmuz Pazar günü ise, birbirinden 
heyecanlı yarışlar Kepez Drag Pisti’nde 
start alacak. Motor ve hız tutkunlarını 
buluşturacak olan yarışlar, süper street, 
pro street, street 2, street 750, street 
600, standart 1, standart 2, pro 200, pro 
300, standart 300 ve kadınlar sınıfında 
düzenlenecek. Kepez Drag Pisti’nde 
gerçekleştirilecek heyecan verici 2 
günlük yarışların ardından, derece yapan 
sporculara günün sonunda kupa ödülü 
verilecek. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

DRAG 
HEYECANI

BURDURLU güreşçi Sahra Baştaş, 
Ankara’da yapılan U11-U13 Kadınlar 
Türkiye Güreş Şampiyonası’nda Türkiye 
ikincisi oldu.Ankara Taha Akgül Spor 
Salonu’nda 21-23 Temmuz tarihleri 
arasında 76 kulüpten 482 sporcunun 
katılımıyla düzenlenen İsmail Demirci 
U11-U13 Kadınlar Güreş Şampiyona-
sı’nda mücadele eden Çeltikçi Gençlik 
ve Spor Müdürlüğü sporcularından Sahra 
Baştaş 66 kiloda Türkiye ikincisi oldu. 
İlçe Gençlik ve Spor Müdürü Efe Teke, 
“Türkiye ikincisi olarak ilçemizi ve 
ilimizi gururlandıran Sahra Baştaş’ı ve 
antrenörlerini kutluyorum. Başarılarının 
devamını diliyorum” dedi. n DHA

SAHRA BAŞTAŞ’A
İKİNCİLİK ÖDÜLÜ

SERİK Belediyesi yaz aylarında gençler 
için çeşitli spor olanakları sunmak ama-
cıyla Yaz Spor Okulları’nı faaliyete ge-
çirdi. Futbol, voleybol, basketbol, güreş, 
akıl ve zeka oyunları, jimnastik ve yüzme 
gibi çeşitli branşlarda eğitimlerin veril-
diği spor okulları, gençlerden ilgi gördü.
Belediye Başkanı Kadir Kumbul, Yaz 
Spor Okulları’nın amacının gençlerin hem 
bedensel hem de ruhsal olarak sağlıklı bir 
gelişim göstermelerini sağlamak olduğu-
nu belirterek, “Sporun gençler üzerindeki 
olumlu etkileri göz önünde bulundurul-
duğunda, bu tür etkinliklerin önemi bir 
kez daha ortaya çıkıyor. Gençlerimizin 
fiziksel aktivitelerle zaman geçirerek 
sağlıklı yaşam alışkanlıkları kazanmaları, 
ileriki yaşamlarında da olumlu yansıma-
larını gösterecektir” dedi.Serik Belediyesi 
yetkilileri Yaz Spor Okulları’nın yanı 
sıra diğer sosyal ve kültürel etkinliklerle 
gençleri desteklemeye devam edeceklerini 
belirtti. n DHA

SERİK’TE YAZ  
SPOR OKULU
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Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uy-
sal; Türkiye Seyahat 
Acentaları Birliği 

(TÜRSAB) Akdeniz Bölge Başkanı 
Rıza Perçin ve  20’ye yakın seyahat 
acentasının yetkilileri ile  ile Prof. 
Dr. Erdal İnönü Kent Parkı’nda bir 
araya geldi.  Uysal, “Bugün Antalya 
kent içi turizmi için tarihi bir gün” 
Hep birlikte diyoruz ki Antalya kent 
turları başlatalım, dünyada satışa su-
nalım. Eminim falezlerde 1 saatlik 
yürüyüş yapmak isteyecek çok insan 
var. İnanıyorum ki Kaleiçi’nde 1 sa-
atlik rehberli tur yapmak isteyecek 
çok insan var” diye konuştu.
RUHSAT SORUNLARI ÇÖZÜLDÜ
Uysal, 10 yıl önce Antalya’nın tarihi 
kent merkezi Kaleiçi’nde başladık-
ları çalışmanın bunun belli bir alan-
da uygulanmış hali olarak değer-
lendirilebileceğini söyledi. Uysal, 

Kaleiçi’nde önce işletmelerin ruhsat 
sorununu çözdüklerini, ardından 
sokak kullanımlarını düzenledikleri-
ni ve Kaleiçi OldTown Festivali’yle 
yaşayan antik kenti bir destinasyon 

olarak dünyayla buluşturduklarını 
kaydetti
DÜNYA PAZARINDA YERİNİ ALACAK 
Antalya şehir turunun turizmi sade-

ce ticari bir faaliyet olmanın dışına 
çıkaracak bir içerik olduğunu dile 
getiren Uysal, “Sosyal etkileşim 
sağlayacak. Yüksek bir ticaret sağ-
layacak. Yüksek bir coğrafi tanıtım 
sağlayacak” dedi. Başkan Uysal, 
şimdi dünya pazarında yerini alacak 
Antalya şehir turunun güvencesinin 
Muratpaşa Belediyesi olacağını söy-
ledi. Turun haftalık paket olacağını 
aktaran Başkan Uysal, paketin acen-
talar üzerinden pazarla buluşacağını 
söyledi.
ÇALIŞMA EKİBİ OLUŞTURULDU
TÜRSAB Akdeniz Bölge Başkanı 
Rıza Perçin ise acentalar olarak 
böyle bir çalışmanın parçası olmak-
tan mutluluk duyacaklarını aktardı. 
Toplantının sonunda tur program-
ların oluşturulması için bir çalışma 
ekibi kuruldu. 
n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

ANTALYA TURU DÜNYA 
PAZARINA ÇIKIYOR

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 20’ye yakın seyahat acentasının sahibi ve yöneti-
cileriyle bir araya gelerek turizmi konuştu. Uysal, Muratpaşa Belediyesi olarak Antalya şe-
hir turlarının dünya pazarında yerini alması için güvence vermeye hazır olduklarını söyledi. 

YEŞİLBAYIR, SAKİN
MAHALLE OLACAK 
Antalya’nın Cittaslow ağına katılmasıyla birlikte çalışmalarına hız veren Antalya Büyükşehir 
Belediyesi, ‘Sakin Mahalle’ programına pilot mahalle olarak seçilen Yeşilbayır Mahallesi’nde 
yürütülecek proje ve çalışmalar hakkında ilgili daire birimlerine yönelik bir toplantı düzenledi. 

ANTALYA Büyükşehir 
Belediyesi ve Cittas-
low (Sakin Şehirler) 
Ağı koordinasyonuyla 
yürütülen Cittaslow 
Metropol Projesi kapsa-
mında, Döşemealtı İlçesi 
Yeşilbayır Mahallesi, 
Sakin Mahalle (SlowNe-
ighborhood) programı 
için pilot mahalle olarak 
belirlenmişti.Büyükşehir 
Belediyesi Yeşilbayır 
Mahallesi’nde yapılacak 
olan faaliyetleri planla-

mak ve yürütmek üzere 
bir toplantı düzenledi. 
SIRADA 2 İLÇE DAHA VAR 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekre-
teri Cansel Tuncer, Sakin 
Mahalle programını 
hayata geçirmemiz için 
hepimizin büyük çabası 
ve emeği olacak. Ayrıca 
Ekim ayında İtalya’nın 
başkenti Roma’da ger-
çekleştirilecek Cittaslow 
Uluslararası Koordina-
törler Toplantısı’nda, 

Muhittin Böcek Başkanı-
mız Uluslararası düzey-
de Başkan Yardımcılığı 
görevine önerilecek” 
diye konuştu.Başkan Da-
nışmanı Lokman Atasoy 
ise “İbradı ve Demre 
ilçelerimizin başvuru 
süreçleri var. Ülkemiz-
deki tüm sakin şehirlerin 
beklentilerini karşılamak 
ve programı iyi bir nok-
taya ulaştırma hedefimiz 
var” dedi. 
n BÜLTEN/ABB

BÜYÜKŞEHİR Bele-
diyesi Sosyal Hizmetler 
Dairesi Başkanlığına bağlı 
merkez ve Alanya aşevle-
rinde hazırlanan aşureler 
19 ilçede vatandaşlara 
dağıtılıyor.Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı’na 
bağlı Aşevi tırı, son olarak 
Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi önünde aşure dağıt-
tı. Belediye önünde ikram 
edilen iki bin kişilik aşure 
kısa zamanda tükendi. 
İlçelerde de aşure etkinli-
ğini sürdüren Büyükşehir 
Belediyesi, Kemer  ve 
Korkuteli ilçelerinde de 
vatandaşlara aşure ikra-
mında bulundu. Korkuteli 
Belediye Başkanı Saniye 
Caran kazanın başına 
geçerek, vatandaşlara 
aşure dağıttı. Vatandaşlar, 
Büyükşehir Belediyesi’ne 
aşure ikramlarından dolayı 
teşekkür etti. 
40 BİN KİŞİYE AŞURE 
Aşure ikramları, 26 Tem-

muz Cuma günü Döşe-
mealtı Kapalı Pazar yeri, 
Gündoğmuş Meydanı’nda 
devam edecek. Büyükşe-
hir ekipleri, 29 Temmuz 
Pazartesi günü Elmalı 
Pazar yerinde, 31 Temmuz 
Çarşamba günü Kepez 
Özdilek AVM önünde ve 
1 Ağustos Perşembe günü 
de Manavgat Meydanı’nda 
aşure dağıtacak. Aşure ik-
ramları 2 Ağustos’ta İbradı 

Pazar yeri, Demre Pazar 
yeri, 5 Ağustos’ta Konya-
altı Siteler Mahallesi Pazar 
yerinde yapılacak dağıtı-
mın ardından 9 Ağustos 
Cuma günü Kumluca 
Meydanı’nda son bulacak. 
Büyükşehir Belediyesi, 
Antalya ve ilçelerinde Mu-
harrem ayı süresinde 40 
bin kişilik aşure ikramında 
bulunmuş olacak.
 n BÜLTEN/ABB

BÜYÜKŞEHİR’DE AŞURE DAĞITILDI

ANTALYA’DA hayvanseverler 
kayıp kedi ve köpeklerini kent mer-
kezinde durak, aydınlatma ve elekt-
rik direklerine astıkları ilanlarla 
aramaya devam ediyor. Bu ilanlar-
dan bir tanesi de kent merkezinde 
Andızlı mezarlığındaki otobüs du-
rağına asıldı. Bir vatandaş kedisinin 
alışveriş merkezi yakınında bulunan 
pastane bahçesinde kayıp olduğunu 
ifade ederek yardım istedi. Kedinin 
üç renkli ve isminin de “Joystik” 
ve 9 yaşında olduğu ifade edildi. 
Duyuruda şu ifadeler yer verildi: 
“Kuyruğu kırık bu yüzden kaldıra-
mıyor ve yürürken yatay duruyor. 
Özel mama dışında beslenirse hasta 
olur. Gören veya bulanların irtibata 
geçmesi önemle rica olunur.” Ay-
rıca ilanda kediyi bulana 100 dolar 
verileceği de ifade edildi.  
n ERTUĞRUL GÜN 

KEDİSİNİ HER  
YERDE ARIYOR

KONYAALTI’NDA erişilebilirlik 
belgesi alan park sayısı, Antalya 
Aile ve Sosyal Hizmetler İl Mü-
dürlüğü’nün Konyaaltı Belediyesi 
Özgecan Aslan Parkı’na da erişi-
lebilirlik belgesi vermesiyle 14’e 
yükseldi. Antalya Valisi Hulusi 
Şahin, erişilebilirlik belgesini 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’a takdim etti. Vali Şahin, 
parkların yapımında engelli birey-
lerin düşünülmesinin çok önem-
li olduğunu belirterek, Başkan 
Kotan’a duyarlılıklarından dolayı 
teşekkür etti. Konyaaltı’nı engelsiz 
bir ilçe haline getirmeyi hedefledik-
lerini dile getiren Konyaaltı Bele-
diyesi Başkanı Cem Kotan, “Kon-
yaaltı’mız erişilebilir parklarıyla 
Türkiye’ye örnek oldu. Türkiye’nin 
en fazla erişilebilir parkına sahip 
olmak gurur verici. Bugün Antalya 
Valimizden 14. parkımız için de 
erişilebilirlik belgemizi aldık. Her 
zaman belirttiğimiz gibi Konyaaltı 
engelsiz bir Konyaaltı olacak. En-
gelli yurttaşlarımız için her zaman 
en iyi kaldırımları, en iyi parkları 
yapmaya devam edeceğiz. Sayın 
Valimize, Aile ve Sosyal Hizmetler 
İl Müdürümüze çok teşekkür ediyo-
rum” dedi.  n DHA 

ENGELLİ DOSTU
İLÇE KONYAALTI


